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    ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 
       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str. 1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 

     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  
 

PROCES VERBAL 

         Încheiat astăzi 27 aprilie  2023 în cadrul  ședinței  ordinare  a Consiliului Local al 

municipiului Huşi,conform Dispoziţiei primarului  municipiului Huşi nr.738 din 21.04.2023 

 

 
          Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.738 din 21.04.2023   a fost convocat   

în  ședință ordinară  Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de  27 aprilie  2023 , ora  

15,00. 

           Lucrările ședinței  s-au  desfășurat  la sediul Primăriei Municipiului Huși . 

           La şedinţa participă : domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan , doamna 

jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al Municipiului Huși.   

          Ca invitaţi  la şedinţa participă :  d-na ec.Safta Trofin – director executiv  Directia 

Economica, d-na  jr.Irina Filote - șef Birou Administrație Publică Locală, d-nul ing.Dumascu 

Emanoel – sef Birou Tehnic, d-nul ing.Ailenei Marius – arhitect sef, d-na Sirghe Aurora- sef 

Birou Managementul Proiectelor Europene, d-na Bahnariu Liliana si d-na Blanariu Carmen – 

Comp.Resurse Umane, d-na Iacob Claudiu – Comp.Autorizare-Control, d-l Rotaru Teodor – 

administrator SC Parcuri Verzi& Urban Trans SRL, d-l Boeru  Sergiu – consilier personal al 

primarului municipiului Husi, d-na Tudose Alina – manager Biblioteca Municipala Husi, d-na 

Alexa Catalina – manager Casa de Cultura Husi,  

d-nul dr.Popa  Bogdan Vasile  – manager Spitalul Municipal “D.Castroian” Husi, d-na Covaliu 

Florina – reprez.SC Covaliu Flor SRL Husi. 

          La ședința CL Husi din  27.04.2023  a participat   presa locală. 

          Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe  site-ul instituţiei , în data de  

21.04.2023    a  Dispoziţiei nr.738 din  21.04.2023. 

          Doamna jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al Municipiului Huși face prezența 

constatând că din totalul de 19 consilieri în funcție: 

• sunt prezenţi la şedinţa un număr de 16 consilieri locali, din care 2(doi) consilieri 

locali (domnul Filip Cosmin Adrian*, domnul Romila Claudiu) sunt   prezenti   

folosind o platforma online de videconferinta 

• 2 consilieri   locali   lipsesc  nemotivat  - domnul Focia Alexandru , domnul  Tocu 

Catalin1,  

• 1 consilier - doamna Rotariu Nicoleta2 – absent. A anuntat ca intarzie. 

 

         Doamna jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al Municipiului Huși: Se constată că 

şedinţa este legal constituită. 

 
______________________________ 

Tocu Catalin1                                – vezi pag.nr.5 din pv.sed.CL 27.04.2023 

Rotariu Nicoleta2                         – vezi pag.nr.16 din pv.sed.CL 27.04.2023 

Filip Cosmin Adrian*          - vezi pag.nr.29 din pv.sed. CL 27.04.2023 

http://www.primariahusi.ro/
mailto:primar@primariahusi.ro
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         Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Pentru inceput  supun 

aprobarii : 

          1. Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  data de  23 martie 2023. 

             Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu întreabă dacă sunt 

modificări sau completări de adus în conţinutul  procesului   verbal  încheiat în cadrul ședinței 

ordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din  23 martie  2023 ?  

         Nefiind nici un fel de obiectiuni sau completari,  supune  la vot continutul procesului  

verbal încheiat  în cadrul  ședinței  ordinare  a Consiliului Local al municipiului Huși  din  23 

martie  2023. 

           Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu:Cine este  pentru),  

împotrivă ) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian* 
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta  

- - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 
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16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent  

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  absent nemotivat 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu :   Procesul  verbal 

încheiat în cadrul ședinței  ordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din   23 

martie  2023  a fost adoptat  cu  16 voturi pentru). 

 

          2.Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  data de  31 martie  2023. 

        Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu întreabă dacă sunt 

modificări sau completări de adus în conţinutul  procesului   verbal  încheiat în cadrul ședinței 

extraordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din 31 martie 2023 ?  

         Nefiind nici un fel de obiectiuni sau completari,  supune  la vot continutul procesului  

verbal încheiat  în cadrul  ședinței  extraordinare  a Consiliului Local al municipiului Huși  din 

31 martie  2023. 

          Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu:Cine este  pentru),  

împotrivă ) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.    

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian* 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 
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11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent  

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  absent nemotivat 

          Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu :   Procesul  verbal 

încheiat în cadrul ședinței  extraordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din  31 

martie  2023  a fost adoptat  cu 16  voturi pentru). 

 

          3.Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  ședinței extraordinare, convocată de îndată,a  

Consiliului Local al municipiului Huși din  data de   11 aprilie  2023. 
        Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu întreabă dacă sunt modificări sau 

completări de adus în conţinutul  procesului   verbal  încheiat în cadrul ședinței extraordinare, convocată 

de îndată, a Consiliului Local al municipiului Huși din  11 aprilie  2023 ?  

         Nefiind nici un fel de obiectiuni sau completari,  supune  la vot continutul procesului  

verbal încheiat  în cadrul  ședinței extraordinare, convocată de îndată,  a Consiliului Local al 

municipiului Huși  din  11 aprilie 2023. 

           Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu:Cine este  pentru),  

împotrivă ) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :   
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian* 

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 
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7.  Focia Alexandru absent nemotivat 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent  

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  absent nemotivat 

          Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu :   Procesul  verbal 

încheiat în cadrul ședinței  extraordinare, convocată de îndată,   a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  11 aprilie  2023  a fost adoptat  cu 16 voturi pentru). 

       Preşedinte de şedinţa pentru o perioada de 3 luni de zile ( luna februarie 2023 , luna 

martie 2023 , luna aprilie 2023 ) a fost ales  domnul consilier local Popa Cristinel. 

             Doamna jr.Monica Dumitrașcu – secretar general al Municipiului Huși: Avand in vedere 

ca este desemnat presedinte pentru aceasta lună,  dau cuvantul domnului   consilier local  Popa 

Cristinel   – presedinte de sedinta.   

 

❖ Intra in  sala de sedinta domnul consilier Țocu Catalin. Sunt prezenti la sedinta un 

numar de 17 consilieri locali. 

 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel : Buna ziua!  Ordinea de zi v-a 

fost comunicata,  sedinta   de  astazi  27 aprilie  2023   are inscrise  pe ordinea de zi 29 de puncte. 

De asemenea exista  5(cinci) proiecte de hotarare  inscrise suplimentar pe  ordinea de zi a 

sedintei CL din 27.04.2023  si anume: 

 

• I.Proiect de hotarare nr.216 din 24.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sed.CL din 27.04.2023) privind  preluarea de la Asociatia comunitara “Totul pentru 

viata” a spatiului si a dependintelor in cota indiviza, situate in municipiul Husi, 

str.N.N.Cisman nr.26 – initiator primarul municipiului Husi. 
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• II.Proiect de hotarare nr.217 din 24.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi 

a sed.CL din 27.04.2023)  privind modificarea  Hotararii Consiliului Local al 

municipiului Husi nr.306 din 25.08.2022, privind aprobarea  vanzarii apartamentului 

situate in municipiul Husi, strada Eroilor, nr.6, bl.12. sc.B, parter, ap.11, aflat in 

proprietatea municipiului Husi,catre doamna Ciobanu Constanta, actualul chirias – 

initiator primarul municipiului Husi. 

 

• III.Proiect de hotarare nr.218 din 26.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi 

a sed.CL din 27.04.2023)  privind aprobarea participarii Municipiului Husi in cadrul 

Programului privind casarea autovehiculelor uzate, derulat de Ministerul Mediului, 

Apelor si Padurilor prin Administratia Fondului pentru Mediu – initiator primarul 

municipiului Husi. 

 

• IV.Proiect de hotarare nr.219 din 27.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi 

a sed.CL din 27.04.2023)  privind acordarea unui aviz de principiu pentru 

achizitionarea serviciilor de consultanta in vederea accesarii finantarii obiectivului 

de investitii “Actualizare Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul “Soseaua de 

centura (VO) a municipiului Husi” – initiator primarul municipiului Husi. 

 

• V.Proiect de hotarare nr.220 din 27.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi 

a sed.CL din 27.04.2023)  privind modificarea organigramei si a statului de functii 

al personalului din cadrul Spitalului Municipal “Dimitrie Castroian” Husi– initiator 

primarul municipiului Husi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel solicita comisiilor  de specialitate 

sa prezinte avizele pentru proiectele de hotarare inscrise/inscrise suplimentar pe ordinea de zi a 

sedintei CL din  27 aprilie  2023, daca se poate?! 

          Domnul consilier Matei Ionel  : Din partea Comisiei  juridică şi de disciplină, pentru 

administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 

cetăţeneşti, exista avize favorabile pentru proiectele de hotarare.La proiectul de hotarare nr.214 

din 21.04.2023 avizul din partea Comisiei este  nefavorabil. In rest, la celelalte proiecte de 

hotarare, avizele sunt favorabile. 

          Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  de studii, prognoze şi programe 

economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ -  exista avize favorabile 

pentru toate proiectele de hotarare. 

           Domnul consilier Iacob Ioan  : Din partea Comisiei  pentru amenajarea teritoriului şi 

urbanism, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – exista avize favorabile pentru toate 

proiectele de hotarare. 

          Domnul consilier Matei Ionel: Din partea Comisiei  pentru agricultură, cadastru, fond 

funciar, protecţia mediului înconjurător – exista avize favorabile pentru toate  proiectele   de 

hotarare. 

            Doamna consilier Patrașcu Luiza : Din partea Comisiei   de comunicare, integrare 

europeana, relatii cu alte consilii locale sau organisme similare, relatii externe –  exista avize 

favorabile pentru toate  proiectele   de hotarare. 

             Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel :Supun la vot ordinea de zi  

completata cu cele 5(cinci) proiecte de hotarare inscrise suplimentar. Cine este  pentru),  

împotrivă) , abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.         
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              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  - - X 

4.  Cocuz Adrian - - X 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian* 
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela - - X 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent  

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  x - - 

           Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel : Ordinea de zi completata   a fost aprobata  cu   

12 voturi pentru), 5 abtinere) – consilieri locali :  Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu 

Mihaela, Popa Cătălina Eugenia). A se vedea si discutiile de la pag.nr.12 -  nr.16  din pv.sed.CL din 27.04.2023). 
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    Ordinea de zi are urmatorul continut : 

 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare  a Consiliului Local al municipiului 

Huși din data de 23 martie 2023. 

 

2. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare  a Consiliului Local al 

municipiului Huși din data de 31 martie 2023. 

 

3. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare,convocată de îndată,  a Consiliului 

Local al municipiului Huși din data de 11 aprilie  2023. 

 

4. Proiect de hotărâre nr.185 din 03.04.2023 privind  aprobarea rezultatului evaluării 

pentru anul 2022 a managementului la Biblioteca Municipală “Mihai Ralea” Huși – 

iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

5. Proiect de hotărâre nr.202 din 20.04.2023 privind  aprobarea rezultatului evaluării 

anuale  a managementului la Casa de Cultura Municipală “Alexandru  Giugaru” Huși – 

iniţiator primarului municipiului Huşi.  

 

6. Proiect de hotărâre nr.207 din 21.04.2023  privind  acordarea unui aviz de principiu 

pentru modificarea   Planului  de conformare in vederea rezolvarii neconformitatilor  

pentru obtinerea Autorizatiei sanitare de functionare pentru Spitalul Municipal “Dimitrie 

Castroian “ Husi– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

7. Proiect de hotărâre nr.215 din 21.04.2023 privind  preluarea de către S.C.PARCURI 

VERZI & URBAN TRANS “S.R.L. ,  de la UAT Municipiul  HUȘI a unui autoturism 

marca Volvo S 80 -  iniţiator primarului municipiului Huşi.    

 

8. Proiect de hotărâre nr.191  din 18.04.2023  privind  aprobarea execuţiei bugetului local 

şi bugetului instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi 

subvenţii încheiată la data de 31.12.2022 – iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.192 din 20.04.2023  privind aprobarea cuprinderii in bugetul 

local a sumelor necesare pentru servicii de consultanta  tehnica de specialitate in vederea 

realizarii si depunerii cererii de finantare pentru realizarea unui Parc de Panouri 

Fotovoltaice in Municipiul Husi – iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

10. Proiect de hotărâre nr.204 din 21.04.2023 privind aprobarea Programului de 

Imbunatatire a Eficientei Energetice pentru Municipiul Husi,judetul Vaslui, intocmit la 

data de 03.04.2023 – iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

11. Proiect de hotărâre nr.205 din 21.04.2023  privind aprobarea  realizarii documentelor de 

planificare strategica  necesare accesarii finantarilor in  cadrul Programului Regional 

Nord-Est 2021-2027 , Document cadru de implementare a dezvoltarii urbane in Regiunea 

Nord-Est in perioada de programare 2021-2027 ,  iniţiator primarului municipiului Huşi. 
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12. Proiect de hotărâre nr.201 din 20.04.2023  privind aprobarea scutirii de la plata a 

majorarilor de intarziere calculate ca urmare a neplatii la termen a obligatiilor  fiscale 

restante datorate bugetului local  de catre contribuabilii - persoane fizice din  Municipiul 

Husi, cu exceptia celor care desfasoara activitati economice (persoane fizice autorizate – 

asociatii familiale, cabinete individuale, persoane fizice independente, intreprinderi 

individuale si alte persoane fizice care obtin venituri din activitati economice) – iniţiator 

primarului municipiului Huşi.     

 

13. Proiect de hotărâre nr.214 din 21.04.2023 privind   acordarea  avizului pentru 

desfașurarea de activități de pompe funebre si similare ( transport funerar)  pe raza 

municipiului Huși de către SC COVALIU FLOR  SRL – iniţiator primarului municipiului 

Huşi.      

14. Proiect de hotărâre nr.206 din 21.04.2023  privind aprobarea propunerii referitoare la 

Criteriile pentru stabilirea ordinii de prioritate in solutionarea cererilor de locuinte si in 

repartizarea locuintelor pentru tineri, destinate inchirierii, construite de Agentia Nationala 

pentru Locuinte– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

15. Proiect de hotărâre nr.203 din  21.04.2023  pentru  îndreptarea erorilor materiale din 

Hotărârea Consiliului Local al munipiului Huși nr.102 din  23.03.2023 privind  aprobarea 

Regulamentului de vanzare a locuintelor de tip ANL aflate in raza teritoriala a UAT 

Municipiul Husi, jud.Vaslui– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

16. Proiect de hotărâre nr.193 din 20.04.2023  privind aprobarea repartizării a doua locuințe 

din fondul locativ de stat conform  listei  de prioritate pentru acordarea locuințelor  

cetățenilor ale  căror dosare au fost admise în vederea obținerii unei locuințe din fondul 

locativ de stat , aprobată prin Hotărârea Consiliului Local al municipiului  Huși nr.193 din 

15.04.2020 – iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

17. Proiect de hotărâre nr.194 din 20.04.2023  privind emiterea unui aviz de principiu în 

vederea vânzării imobilului   aparținând domeniului privat al municipiului Huşi, situat în 

str.Piata Victoriei, nr.3, bl. B2, sc.A, et.3, ap.4, către actualul chiriaș, domnul Nastasa 

Marius– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

18. Proiect de hotărâre nr.195 din 20.04.2023   privind emiterea unui aviz de principiu în 

vederea vânzării imobilului   aparținând domeniului privat al municipiului Huşi, situat în 

str. 1 Decembrie, nr. 18, bl.13, sc.C, et.3, ap.4, către actualul chiriaș, doamna Luciu Lucia 

– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

19. Proiect de hotărâre nr.196 din 20.04.2023  privind emiterea unui aviz de principiu în 

vederea vânzării imobilului   aparținând domeniului privat al municipiului Huşi, situat în 

str. Stefan cel Mare, nr.16, bl.L5, sc.B, parter, ap.2, către actualul chiriaș, domnul Mocanu 

Neculai– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

20. Proiect de hotărâre nr.197 din 20.04.2023  privind aprobarea schimbării titularului 

contractului de închiriere nr. 20997 din 15.09.2003 ,  al imobilului situat în municipiul 

Huşi, str.Piata Victoriei, nr.3, bl.B2, sc.A, et.4, ap.2, de pe numele Vintila Gheorghe  pe 

numele Vintila Carmen– iniţiator primarului municipiului Huşi. 
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21. Proiect de hotărâre nr.208 din 21.04.2023 privind modificarea si completarea 

inventarului  bunurilor mobile şi imobile care aparțin domeniului privat  al municipiului 

Huși– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

22. Proiect de hotărâre nr.209 din 21.04.2023 privind aprobarea  concesionării   prin 

licitaţie publică a terenului în suprafaţă de  151  mp, aparţinând domeniului privat al 

municipiului Huşi, aflat în proprietatea municipiului Huşi , situat pe strada Dacia,  

nr.33.B– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

23. Proiect de hotărâre nr.210 din 21.04.2023 privind aprobarea concesionării directe a 

terenului in suprafata de 299 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat 

în proprietatea municipiului Huşi, situat in Cartier Dric 2, strada Tudor Arghezi, nr.10– 

iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

24. Proiect de hotărâre nr.211 din 21.04.2023 privind aprobarea concesionării directe a 

terenului in suprafata de 300 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat 

în proprietatea municipiului Huşi, situat in Cartier Dric 3, strada Nicolae Malaxa, nr.27– 

iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

25. Proiect de hotărâre nr.212 din 21.04.2023  privind preluarea contractului  de concesiune 

nr.6186 din 22.02.2023, pentru terenul in suprafata de 300 mp, situat  in municipiul  Husi, 

str. Ion Minulescu, nr.43, teren apartinand domeniului privat al municipiului Husi– 

iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

26. Proiect de hotărâre nr.213  din 21.04.2023 privind aprobarea concesionării directe a 

terenului in suprafata de 300 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat 

în proprietatea municipiului Huşi, situat in Cartier Dric 2, strada Ioan Slavici nr.15– 

iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

27. Proiect de hotărâre nr.198 din 20.04.2023 privind aprobarea dezmembrării imobilului-

teren cu nr.cadastral 80553 în 2 loturi distincte , teren apartinand domeniului privat al 

Municipiului Husi, situat pe strada Luceafarul – iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

28. Proiect de hotărâre nr.199 din 20.04.2023  privind aprobarea dezmembrării imobilului-

teren cu nr.cadastral 80510 în 2 loturi distincte , teren apartinand domeniului privat al 

Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 3 – iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

29. Proiect de hotărâre nr.200 din 20.04.2023 privind aprobarea concesionării directe a 

terenului in suprafata de 300 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat 

în proprietatea municipiului Huşi, situat in Cartier Dric 1, strada Ieremia Movila, nr.28 – 

iniţiator primarului municipiului Huşi. 

 

     30.I.Proiect de hotarare nr.216 din 24.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sed.CL din 27.04.2023) privind  preluarea de la Asociatia comunitara “Totul pentru viata” a 

spatiului si a dependintelor in cota indiviza, situate in municipiul Husi, str.N.N.Cisman nr.26 – 

initiator primarul municipiului Husi. 
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       31.II.Proiect de hotarare nr.217 din 24.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sed.CL din 27.04.2023)  privind modificarea  Hotararii Consiliului Local al municipiului Husi 

nr.306 din 25.08.2022, privind aprobarea  vanzarii apartamentului situate in municipiul Husi, 

strada Eroilor, nr.6, bl.12. sc.B, parter, ap.11, aflat in proprietatea municipiului Husi,catre 

doamna Ciobanu Constanta, actualul chirias – initiator primarul municipiului Husi. 

 

       32.III.Proiect de hotarare nr.218 din 26.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sed.CL din 27.04.2023)  privind aprobarea participarii Municipiului Husi in cadrul Programului 

privind casarea autovehiculelor uzate, derulat de Ministerul Mediului, Apelor si Padurilor prin 

Administratia Fondului pentru Mediu– initiator primarul municipiului Husi. 

 

       33.IV.Proiect de hotarare nr.219 din 27.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sed.CL din 27.04.2023)  privind acordarea unui aviz de principiu pentru achizitionarea serviciilor 

de consultanta in vederea accesarii finantarii obiectivului de investitii “Actualizare Studiu de 

Fezabilitate pentru obiectivul “Soseaua de centura (VO) a municipiului Husi” – initiator primarul 

municipiului Husi. 

 

       34.V.Proiect de hotarare nr.220 din 27.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sed.CL din 27.04.2023)  privind modificarea organigramei si a statului de functii al personalului 

din cadrul Spitalului Municipal “Dimitrie Castroian” Husi– initiator primarul municipiului Husi. 

 

35. Diverse. 

 

Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi : 

 

         Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel: Multumesc! Trecem mai departe, 

discutam ordinea de zi. 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare  a Consiliului Local al municipiului 

Huși din data de 23 martie 2023. 

                              *A fost adoptat cu  16 voturi pentru). 

 

2. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare  a Consiliului Local al 

municipiului Huși din data de 31 martie 2023. 

                         *A fost adoptat cu  16 voturi pentru). 

 

3. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare,convocată de îndată,  a 

Consiliului Local al municipiului Huși din data de 11 aprilie  2023. 

                        *A fost adoptat cu  16  voturi pentru). 

 
       Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Domnule presedinte, ar 

trebui sa supuneti la vot ordinea de zi! 

        Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel: Dar am supus la vot ordinea de zi 

cu tot cu proiectele “completare” in numar de 5(cinci). 
        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da, s-a supus la vot ordinea de zi, din care 

2(doua) proiecte de hotarare care sunt “suplimentare” le-am gasit aici pe masa de sedinta! 

        Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel: Da, am supus la vot ordinea de zi 

cu tot cu proiectele de hotarare inscrise suplimentar. 

         Doamna consilier Patrașcu Luiza: Da, asa este! 
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         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Va scuzati ca intervin, dar deja este a doua oara 

cand ni se pun materialele in față  așa. Eu “ma voi abtine” la aceste doua proiecte de hotarare pe 

care le-am gasit  pe masa de sedinta.” 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Da, doamna consilier, sunt  

2(doua) proiecte de hotarare, daca doriti, puteti sa va abtineti, da? 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da, “ma voi abtine” la aceste 2(doua) proiecte de 

hotarare ( PH.nr.219 si PH. nr.220 din 27.04.2023). 

       Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Unul este cu Spitalul , al doilea 

este ca, nu ne descurcam sa intocmim caietele de sarcini pentru SF cu personalul Primariei, ne 

trebuie “un accept”  pentru a gasi o firma care sa intocmeasca acele documente, pentru a finaliza 

soseaua de centura. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar nu este vorba despre acel proiect de hotarare cu 

soseaua de centura, este vorba despre Proiectul de hotarare nr.220 din 27.04.2023 privind 

modificarea organigramei si a statului de functii al personalului din cadrul Spitalului Municipal 

“Dimitrie Castroian” Husi ……. 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan : Este domnul director de la 

Spital, aici, si va da toate detaliile despre proiectul de hotarare. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:....pe care l-am gasit aici pe masa, ce sa votam noi ?  

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Ce sa votam, ca nici nu ne-am uitat in ele?! 
           Domnul consilier Bobârnat Radu: Doar daca le sustine cineva..... 
            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Le voi sustine eu atunci cand 

ajungem cu discutiile acolo. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu:......si al doilea proiect de hotarare este cel privind 

acordarea unui aviz de principiu pentru achizitionarea serviciilor de consultanta in vederea 

accesarii finantarii obiectivului de investitii “Actualizare Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul 

“Soseaua de centura (VO) a municipiului Husi”. Aici ati venit cu o justificare, haideti, sa zicem 

ca ….. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Aici v-am spus care este motivul 

initierii acestui proiect de hotarare(privind acordarea unui aviz de principiu pentru achizitionarea 

serviciilor de consultanta in vederea accesarii finantarii obiectivului de investitii “Actualizare 

Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul “Soseaua de centura (VO) a municipiului Husi). 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Este un aviz de principiu. 
            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Ca sa pot prinde o suma in 

buget. Nu ne pricepem la niste lucrari care implica niste specialisti. 
            Domnul consilier Bobârnat Radu: Acolo am inteles. Este un aviz de principiu, inseamna 

ca veti veni cu un proiect de hotarare ulterior prin care sa consolidati acest lucru, da? 
            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Sa ni le puneti din timp la dispozitie, domnule 

primar! 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: In ceea ce priveste Proiectul de hotarare nr.220 din 

27.04.2023 privind modificarea organigramei si a statului de functii al personalului din cadrul 

Spitalului Municipal “Dimitrie Castroian” Husi, eu zic sa veniti cu el intr-o alta sedinta de CL, ca 

sa-l putem si noi vedea. 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Domnul director de la Spitalul 

Husi este aici, va poate da dumnealui toate detaliile , nu pot sti pe de rost . 
            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si-a dat seama  peste noapte ca trebuie sa 

schimbe organigrama si statul de functii ale Spitalului ? 
           Domnul consilier Bobârnat Radu: De fapt, care sunt proiectele de hotarare care raman pe 

ordinea de zi ? 
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            Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel: Am supus la vot ordinea de zi 

cu proiectele “suplimentare”. 
            Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar care este urgenta, de ce nu se poate  pune la 

sedinta ordinara urmatoare ? De ce l-ati adus in ultima zi ? Dvs. stiti ca un proiect de hotarare 

trebuie sa fie pus la dispozitie cu 5 zile inainte? Atunci, daca l-ati pus astazi, v-a intra in sedinta 

urmatoare! 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal „D.Castroian” Husi :  Cum 

considerati?! 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Care este  importanta 

proiectului ? Nu vreti sa motivati? 

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal „D.Castroian” Husi :   

Problema este in felul urmator, este vorba de modificarea  unor  pozitii de asistent medical  din 

sectiile cele mai importante, din  asistent medical principal in asistent debutant, pentru a putea 

completa schema de personal pe serviciile de „radiologie” si „laborator” analize medicale, da? 

Radiologia, de ce? S-au vehiculat , atat local cat si in spatiul public, in repetate randuri, 

nemultumiri legate de imposibilitatea laboratorului de radiologie de a asigura un program extins 

de investigatii computer-tomografice. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Sa nu intram pe fond, eu sunt convins ca aveti justificari 

pentru chestiunea asta, nu pe fond, pe forma, aveti vreo urgenta pentru care acest proiect de 

hotarare trebuie votat astazi, sau putem sa-l votam  dupa ce-l analizam?  

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Este posibil sa se suspende 

angajarile de la 1 mai 2023! 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Se vrea sa se modifice si 

structura de personal. De ce?  

          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal „D.Castroian” Husi :   

Absolut! 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: “De ce? Sunt acele sectii , asa 

cum v-am spus intr-o sedinta anterioara, ca ma duc acolo, unde efectiv avem excedent de paturi 

pe anumite sectii , care nu sunt ocupate, si putem crea un anumit numar de paturi pentru anumite 

sectii , pe anumite specialitati, un numar de 5-7 paturi, incat sa umplem tot numarul de paturi, sa 

putem creste  posibilitatea  de a ne trata in Spitalul de la Husi, sa nu fim nevoiti sa trimitem 

pacientii la alte spitale, sa poata rezolva  si ei cat mai multe cazuri. A tine o sectie, dau un 

exemplu, haideti sa luam “ginecologia”, care din punctul meu de vedere este cel mai putin 

ocupata, sau “internele”  care nu au grad de ocupare, am putea sa punem 5 paturi pentru “diabet”, 

de exemplu, sa putem face niste servicii astfel incat si functionarea Spitalului de la Husi sa nu 

mai fie ca nu au realizat 90%, 83%, sau 70%, sunt sectii care merg cu 38%, sunt sectii care merg 

cu 98%, atunci, haideti sa vedem cum  functionam?!” 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: Si facem, asa, „pe picior”, fara sa vedem materialul ? 
          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:Domnule consilier, nu vreau sa 

purtam  o discutie contradictorie, eu am solicitat, am materialul, este gata de ieri dupa-amiaza, 

dar nu am fost eu sa-l semnez, l-am semnat astazi. Asa a fost si cu materialul pentru Soseaua de 

centura. 
         Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar dvs. ati spus ca nu l-ati citit, ca nu stiti! 
         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:L-am semnat astazi, nu pot sa va 

spun pe de rost toate cazurile  care sunt, pot sa-l sustin cu materialul in față. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca nici initiatorul nu cunoaste, atunci noi ?! 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: “Nu am spus ca nu-l cunosc, am 

spus ca nu stiu pe de rost toate cazurile , trebuie sa ma uit pe materialul de sedinta, nu pot sa tin 
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minte toate datele, v-am explicat in ce consta . Deci, noi mergem la ora doua si facem CT-uri la 

Vaslui, nu mi se pare normal sa am 2 radiologi la Husi , nu mi se pare normal, ca radiologul 

poate sa lucreze si de acasa pe aparatura pe care o are, incat sa nu mai fiu nevoit sa trimit la 

Vaslui sau la Iasi pacientii ,la ora 9,00, ora 12,00 noaptea, sau sa asigure o garda completa, 

pentru ca nu vor domnii medici  sa vina sa  faca garzi. I-am sugerat la un moment dat domnului 

director, si mi-a spus ca nu are personal, sa-si faca in 2 schimburi, 2 medici, unul sa lucreze 

dimineata, dar nu are asistenti, veniti cu modificare de organigrama. Astea sunt problemele de 

care va spuneam ca le stiu!” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Astea sunt cele actuale, dar sunt si probleme mult mai 

vechi, si ne trezim cu un proiect de hotarare acuma?! 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: “Astea sunt problemele pe care eu 

le stiu, si despre care  v-am spus ca le voi ridica in sedinta despre care v-am promis, ca o sa 

facem o analiza a Spitalului, dar am si eu timpul limitat, au fost si sarbatorile pascale, pe care le-

am ridicat si in sedinta la care am fost a Consiliului de Administratie de la Spital, si cu sefii  de 

sectie  din tot spitalul.” 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Am inteles. „Insistati sa fie dezbatut acest proiect de 

hotarare in sedinta de astazi?” 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: “Pe mine ma intereseaza, chiar 

daca am o valoare la ora actuala, un numar de cazuri, pe care am primit-o astazi, care efectiv nu 

m-am uitat pe ea, am inteles ca este mai bine ca luna trecuta, vreau sa nu mai ajungem in situatia 

in care sa avem pacienti care sunt trimisi la alte spitale, pacienti pe care sa nu-i putem trata  cu 

toate ca avem aparatura in spital. Am inteles ca, tot in aceasta organigrama vor sa mai scoata la 

concurs  un post de pneumolog.” 
          Domnul dr.Popa Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal „D.Castroian” Husi :   Da, 

este absolut necesar ! 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: “Da, este absolut  necesar, pentru 

ca este contractul de prestari servicii care este mult mai scump, din punctul meu de vedere este 

mai rentabil sa avem angajat medic pneumolog. Ar fi de preferabil sa gasesc si un cardiolog 

pentru Spitalul de la Husi, dar asta este alta discutie! Un cardiolog, si un oftalmolog, si lucrurile 

ar fi mult mai bune in Spitalul municipal Husi.” 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Domnule presedinte, vedeti cum supuneti la vot 

proiectele de hotarare”suplimentare”!? 
         Presedintele de sedinta, domnul consilier Popa Cristinel: Dar am mai supus o data la vot. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu, nu ati mai supus. 

         Presedintele de sedinta, domnul consilier Popa Cristinel: Ba da, am spus, supun la vot 

ordinea de zi cu cele 5(cinci) proiecte de hotarare”suplimentare”. 

         Doamna consilier Patrașcu Luiza: Da, exact asa a spus. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Domnule presedinte , va rog, 

supuneti la vot din nou ordinea de zi impreuna cu cele 5 proiecte de hotarare”suplimentare”! 

         Presedintele de sedinta, domnul consilier Popa Cristinel: Eu am supus o data la vot ordinea 

de zi completata , dar asta este situatia! As vrea totusi ca toata lumea sa fie atenta , da? 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel :Supun la vot ordinea de zi  

completata cu cele 5(cinci) proiecte de hotarare inscrise suplimentar {3(trei) inscrise pe lista, 

2(doua) care sunt pe masa de sedinta}.  

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „Daca le supuneti „in bloc”, sa stiti ca noi(consilierii 

PNL) ne abtinem la acest proiect de hotarare cu Spitalul (PH. nr.220 din 27.04.2023).”Ori le 

supuneti separat, ori notati ca ne abtinem la Proiectul de hotarare nr.220 din 27.04.2023.  
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           Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel : Nu pot sa le supun la vot 

separat. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Notati ca „ne abtinem” la Proiectul de hotarare nr.220 

din 27.04.2023 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a sed.CL din 27.04.2023)  privind 

modificarea organigramei si a statului de functii al personalului din cadrul Spitalului Municipal 

“Dimitrie Castroian” Husi. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Da, s-a notat, domnule Bobârnat, 

va abtineti la Proiectul de hotarare nr.220 din 27.04.2023 (inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sed.CL din 27.04.2023)  privind modificarea organigramei si a statului de functii al personalului 

din cadrul Spitalului Municipal “Dimitrie Castroian” Husi. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Asa! Vad ca domnul presedinte Popa nu este de acord. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel : Sunt 5 proiecte de hotarare 

suplimentare, stam 2 ore sa vedem care si cum votam. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Cu celelalte proiecte de hotarare suntem de acord, ca  

le-am vazut, dar la PH. nr.220 din 27.04.2023( cu Spitalul)  ne abtinem. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel : Este problema dvs., cu care 

sunteti de acord si cu care nu sunteti de acord! 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel :Supun la vot ordinea de zi  

completata cu cele 5(cinci) proiecte de hotarare inscrise suplimentar {3(trei) inscrise pe lista, 

2(doua) care sunt pe masa de sedinta}. Cine este  pentru),  împotrivă) , abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”.         

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1)  Aghiorghiesei Costel  - - 
X  

2)  Bobârnat Radu - - 
X 

3)  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4)  Cocuz Adrian - - 
X 

5)  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6)  Filip Cosmin Adrian* 
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

7)  Focia Alexandru absent nemotivat  

8)  Iacob Ioan  X - - 

9)  Mardari Gianina X - - 

10)  Matei Ionel  X - - 

11)  Matei Gabriela X - - 
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12)  Nacu Mihaela - - 
X 

13)  Patrașcu Luiza X - - 

14)  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15)  Popa Cristinel X - - 

16)  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17)  Rotariu Nicoleta absent  

18)  Toma Cătălina Tania X - - 

19)  Țocu Cătălin  x - - 

           Preşedintele de şedinţă, domnul consilier  Popa Cristinel : Ordinea de zi completata   a fost 

aprobata  cu   12 voturi pentru), 5 abtinere) – la PH.nr.220 din 27.04.2023 – consilieri locali: 

Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia. 

 
4. Proiect de hotărâre nr.185 din 03.04.2023 privind  aprobarea rezultatului evaluării 

pentru anul 2022 a managementului la Biblioteca Municipală “Mihai Ralea” Huși – 

iniţiator primarului municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

 
❖ Intra in  sala de sedinta doamna  consilier Rotariu Nicoleta . Sunt prezenti la sedinta 

un numar de 18 consilieri locali. 

 
          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel : discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare. Da , poftiti, domnule consilier! 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:Acum nu pot sa intru in amanuntele acestei evaluari, 

pentru ca am vazut ca s-au dat note foarte mari, inseamna ca domnii evaluatori au stat de vorba 

cu managerii , li s-a adus la cunostinta activitatea managerului , si au pus notele in consecinta. 

Nu am cum sa mai critic, insa nu vad si eu aici Raportul de activitate . 
          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Asta am intrebat si eu acuma in 

sedinta. 
           Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu ar fi fost normal sa cunoastem si noi activitatea,  

pentru ca nu vedem o activitate a Bibliotecii care „sa ne dea pe spate”! 

           Doamna Blanariu Carmen – Compartiment Resurse Umane: Este afisat pe site-ul 

Primariei Husi. 
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           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Este afisat pe site-ul Primariei 

Husi. 
           Domnul consilier Bobârnat Radu: Bun, este afisat pe site-ul Primariei, dar nu ar fi trebuit 

sa existe atasat si la materialul de sedinta? Eu nu ma duc sa-l caut pe site, trebuia sa existe la 

materialul in urma caruia s-a facut evaluarea, da? Sa vad si eu! 

           Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Se dezbate doar 

rezultatul evaluarii. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Dezbatem proiectul cu rezultatul evaluarii, prin urmare 

trebuie sa stim si noi care este activitatea, da? Probabil ca este o activitate laborioasa, vad ca sunt 

numai note mari, desi eu ma cam indoiesc, am sa merg si eu la Biblioteca sa vad ce activitate 

laborioasa se face, dar era normal sa vad si scriptic care a fost activitatea Bibliotecii in ultimul 

an, pentru ca salariile sunt foarte mari acolo , Primaria cheltuie o gramada de bani, si vrem sa 

vedem si noi activitatea . 
           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:La Biblioteca au alta grila de 

salarizare, au alte sporuri, de care nu beneficiem nici unul de aici. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: Asta este! Nu comentez acuma salarizarea. Dar daca 

sunt salarii asa mari, si activitatea trebuie sa fie pe masura!  
            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Salariile nu sunt asa mari, dar 

veniturile vi se par mari datorita sporurilor de care beneficiaza toti bibliotecarii din tara, nu 

numai cei din Husi. 
           Domnul consilier Bobârnat Radu: Stiu, stiu asta! 
           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Pai da?! Nu ca sunt salarii mari. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Sunt salarii destul de consistente, sa aiba si activitate 

corespunzatoare. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Daca Raportul de activitate este 

pe site-ul Primariei, am intrebat si eu acum 2 minute de ce nu este la materialul de sedinta, si mi 

s-a spus ca este pe site. Eu zic ca la Biblioteca este activitate, cine vrea sa o vada, o vede! 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel :Intrati  pe site si gasiti raportul de 

activitate. 
          Doamna consilier Patrașcu Luiza: Va poate relata si domnul Cocuz Adrian, a facut parte 

din Comisia de evaluare. 
            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Am si eu o intrebare, daca mi se permite?! Cei 

doi manageri, doamna manager de la Biblioteca, si doamna manager de la Casa de Cultura au 

obligatia sa publice declaratia de avere si declaratia de interese? Intreb pentru ca, eu am gasit la 

alte institutii publicate aceste declaratii de avere si de interese. 
           Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu :Noi ca functionari le 

depunem. 
            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Stiu, dar tocmai de asta va intreb pentru ca si 

dansii sunt tot platiti din fonduri  publice. 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:Nu stiu daca ei sunt considerati  

functionari  publici. 

            Doamna Tudose Alina- manager Biblioteca Municipala Husi : Noi suntem “personal 

contractual”, dar am vorbit cu domnul Vranceanu de la Audit, si urmeaza sa depunem si noi, este 

vorba despre mine in calitate de manager, si contabilul pentru ca are viza CFP.  

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Pentru ca eu nu am vazut aceste fise, dar am 

cautat la alte institutii similare  din tara, si le-am vazut publicate si din anii precedenti, nu doar 

pentru anul 2022.  
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            Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Da, am inteles.Mai sunt 

interventii?  

            Domnul consilier Bobârnat Radu: La solicitarea mea, ar trebui ca doamna director de la 

Biblioteca sa ne prezinte pe scurt cateva activitati pe care le-a facut. 

            Doamna Tudose Alina- manager Biblioteca Municipala Husi : Eu pot sa va spun, bine ca 

l-am luat la mine, din activitatile care s-au desfasurat anul trecut, cum spuneam si in momentul in  

care am avut evaluarea, a fost un an  foarte greu pentru ca a trebuit sa revenim la activitatea “față 

in față” cu publicul, dupa pandemie, si am incercat sa readucem la Biblioteca acei utilizatori pe 

care in perioada 2020 – 2021 i-am pierdut. Pentru asta a trebuit  sa facem si activitati de 

“animatie de biblioteca”, asa se cheama, si pot sa va enumar cateva: In data de 14 ianuarie am 

avut expozitie de desene si concurs de recitare de versuri “Eminescu in versuri si imagini”, in 

data de 24 ianuarie am avut concurs la care au participat un numar de 70 de elevi de la Scoala 

nr.1, Scoala nr.2 si Scoala nr.3 din Husi, un simpozion si un concurs “Unirea in imagini”, 

lucrarile acestor copii au chiar expuse pe gramurile Bibliotecii, noi nebeneficiind de un spatiu in 

care sa putem  expune  aceste lucrari. In data de 24 februarie ,impreuna  cu doamna profesor 

Stela Enache  de la Colegiul National “Cuza Voda” Husi , am desfasurat concursul de creatie 

“Scrisori de Dragobete”, in 1 martie am desfasurat o activitate in colaborare cu doamnele 

profesor de limba română de la Scoala nr.1 “M.Sadoveanu” Husi  - “Povestile lui Creanga” . De 

asemenea, la aceasta activitate au fost prezenti si elevi de la Scoala Profesionala “Sf.Ecaterina”. 

In data de  2 martie – “Creanga – Martisorul  romanilor”, am avut un concurs de creatie 

“Amintiri din copilarie” , misiunea elevilor, unde au participat 100 de lucrari . In data de 1 aprilie 

– “Ziua Internationala a cartii pentru copii” , sarbatorita impreuna cu Scoala nr.2, de elevii a  

VII-a si a VIII-a , indrumati de doamna prof. Irina Tipordei, a fost lansat tot atunci, volumul 

“Tara de bezea” a elevilor de la Scoala nr.2.Apoi, au fost activitatile din cadrul Programului 

“Scoala altfel” , atunci cand in Biblioteca avem zilnic cel putin 100 de copii. Vizionare de filme, 

prezentare de carti, lectura, sau pur si simplu, viziteaza Biblioteca si li se aduc la cunostinta 

serviciile de care dispune Biblioteca si tot ce se poate face acolo. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Doamna Tudose, daca se poate, 

va rog?! 

          Doamna Tudose Alina- manager Biblioteca Municipala Husi : Numai un singur lucru 

vreau sa mai spun, este vorba despre cel mai important proiect pe care l-am avut anul trecut, la 

care au participat si copii ai doamnei consilier, este un proiect in colaborare cu Biblioteca 

Judeteana Vaslui , chiar acum pe 5 mai vom avea etapa judeteana a concursului  care se numeste 

“Citesti si castigi”, la care am avut peste 100 de elevi huseni participanti. Eu zi ca, inca e bine! 

Ca se poate mai mult, zic ca este loc de mai bine. Acum suntem  pentru obtinerea banilor,  15 mii 

euro, pentru “BiblioHub”. 
          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: OK, eu nu am spus ca nu este 

activitate la Biblioteca, cunosc activitatea de acolo, dar cred ca este vorba de un singur lucru…. 

           Doamna Tudose Alina- manager Biblioteca Municipala Husi : Poate nu mediatizam cum 

trebuie. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:…..nu ca nu mediatizati, cred ca 

ar trebui sa  invitati consiliul local , care dintre domnii consilieri vor sa vina….. 

           Doamna consilier Patrașcu Luiza: Eu merg saptamanal la Biblioteca. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:….. a fost si pandemia, acum au 

inceput mai multe activitati, cred ca este normal sa invitati consilierii locali . 

           Doamna Tudose Alina - manager Biblioteca Municipala Husi : Dar nu este nici o 

problema!? 
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            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:Mie asta imi pare rau, ca nu o 

faceti. 

            Doamna Tudose Alina - manager Biblioteca Municipala Husi : Usa Bibliotecii este mereu 

deschisa. 

             Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: In rest, nu am nimic de reprosat 

la Biblioteca, vreau sa rezolvam proiectul acela in colaborare cu UE si  cu alte 2-3 biblioteci din 

judet, si poate reusim sa-i schimbam si fața. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel :Bun. Multumim! Mai sunt 

neclaritati? Daca nu mai sunt, putem trece la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian* 
X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 
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16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

5. Proiect de hotărâre nr.202 din 20.04.2023 privind  aprobarea rezultatului evaluării 

anuale  a managementului la Casa de Cultura Municipală “Alexandru  Giugaru” Huși – 

iniţiator primarului municipiului Huşi.  

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel : discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare. Da , poftiti, domnule consilier! 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Aceeasi nota, aceeasi problema, si aceeasi solicitare, 

poate se fac activitati acolo dar nu le stim noi. Este doamna director de la Casa de Cultura aici? 
           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Da, este aici in sala de sedinta. 
          Doamna Alexa Catalina – manager Casa de Cultura Municipala Husi : Activitatile la Casa 

de Cultura sunt si de nișă, gen repetitii, pregatiri, actiuni care sunt populare, continuate de la 

fostii manageri si duse mai departe. Aceeasi problema am avut-o si noi, cei 2-3 ani de reabilitare, 

plus anul de pandemie,unde am ramas cu un nucleu de copii la Casa de cultura, iar acum la ora 

actual avem 450 de copii care frecventeaza, aproape 500 de copii.Programul este de luni  pana 

duminica, activitatile sunt cele traditionale, gen: 1 Iunie, 8 Martie, Festivalul Iei, Zilele Husului, 

o sa incercam “Toamna Culturala Huseana, daca o sa avem spatiu. Sa reusim sa reactualizam 

programul , anul trecut au fost facute foarte multe activitati, inclusiv campanii umanitare,am fost 

implicati  in  campanii sociale. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:Doamna director, spuneti ce 

activitati desfasurati acum, efectiv, cu copiii?! 

           Domnul consilier Corjinschi Ioan Alexandru: Balet ,dansuri populare, teatru. Balet 

,dansuri populare, teatru. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:Eu le stiu, am fost de vreo doua 

ori acolo, am vrut sa fac niste mediatizari, dar vreau sa ni le spuneti dvs., nu vreau sa creada 

cineva ca…., nu cred ca, colegii care au facut parte din Comisia de evaluare, nici nu stgiu care au 

fost,  au dat niste note “pe spranceana!” 

           Doamna Alexa Catalina – manager Casa de Cultura Municipala Husi: Programul Casei de 

cultura este de luni pana vineri. 
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          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Programul il stim, spuneti ce 

activitati faceti cu copiii?! 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu-l stim, domnule primar,chiar vreau sa insist 

asupra acestui program, vreau sa stiu si eu unde este afisat?! Pe usa de la Casa de Cultura nu am 

vazut nici un program afisat, cu cercurile sau atelierele pe care le aveti, cu instructorul sau 

educatorul care face astfel de activitati. 

          Doamna Alexa Catalina – manager Casa de Cultura Municipala Husi:Sunt afisate. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Dar le gasiti pe site. 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Site-ul nu mai exista, asta vreau sa spun.De la 

rau am ajuns la mai rau.Imi pare foarte rau! 

          Doamna Alexa Catalina – manager Casa de Cultura Municipala Husi: Exista pe pagina de 

facebook a Casei de Cultura. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar nu toata lumea are asa ceva.Doamna 

director, aveti macar amabilitatea si intrati pe site-ul altor case de cultura, vedeti site-ul Casei de 

Cultura”M.SAdoveanu” din Pascani, “I.L.Caragiale” din Ploiesti, si inspirati-va de acolo, si 

vedeti si dvs. ce activitate diversificata fac aceste unitati de cultura. Trebuie sa ridicam un pic 

standard-ul! 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:Doamna consilier Popa, daca imi 

dati voie, are legatura atat cu Casa de cultura cat si cu celelalte activitati culturale. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Organizati-va , adica luati-va atitudine de 

director, daca sunteti director!”  

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier Popa, 

saptamana viitoare, sau in termen de maxim  10-12 zile, va trebui sa hotaram ce se intampla cu 

Cinematograful, ce forma vom da Casei de cultura in legatura cu Cinematograful, pentru ca 

acolo mai trebuie personal,  sa vedem daca facem doua institutii separate, poate  facem un Centru 

cultural, sunt in studiu si lucram la acest aspect. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bun, dar pana atunci, acum profit de ocazie 

pentru ca pe doamna manager am invitat-o de atatea ori intr-o sedinta de consiliu local, este 

prima data cand vine, ma bucur  ca sunteti aici,  pacat ca este o zi cu foarte multe proiecte, si nu 

putem dezbate mai in amanunt anumite lucruri, dar rugamintea mea este ca programul….. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Numai putin! Doamna 

consilier…. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Domnule primar, daca am luat si eu cuvantul, nu 

vorbiti peste mine! 
          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Dar discutam….. 
           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Va rog frumos, nu vorbiti peste mine, pentru ca 

nu vorbesc pentru mine, vorbesc pentru interesele acestei comunitati . O rog pe doamna, sa 

reactiveze site-ul, sa publice toate activitatile care se desfasoara, orarul de desfasurare, 

instructorul care realizeaza acele activitati. Am vazut ca v-a pus cineva o intrebare pe pagina de 

facebook, sa stiti ca  le urmaresc, referitor la un program si cum poate sa-si inscrie copilul, si in 

loc sa-i raspundeti, i-ati sters comentariul.Nu se poate asa ceva! Trebuie mai multa rigoare si 

transparenta pentru ca, activitatea de acolo este 99,99%  platita din banii bugetului local. 
          Doamna Alexa Catalina – manager Casa de Cultura Municipala Husi: Dati-mi voie 

acuma!? Programul cu activitatile/cursurile  copiilor este afisat pe geamul institutiei, undeva in 

partea dreapta cum intram, este pe o hartie galbena, este  vizibila, in fiecare luna se schimba, el 

cuprinde: ziua,cursul, cine este instructorul, si ora de la care vine.  
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar pentru asta, cineva trebuie sa mearga acolo 

ca sa se intereseze. 
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          Doamna Alexa Catalina – manager Casa de Cultura Municipala Husi: Dar lunar se 

actualizeaza. 
           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Pe site, doamna! Pe site, doamna! Poate cineva 

vrea sa vina de la tara, sa-si inscrie copilul. 

         Doamna Alexa Catalina – manager Casa de Cultura Municipala Husi: Avem si copiii de la 

tara care frecventeaza cursurile. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Tocmai de aia, va spun asta! Este o activitate 

care trebuie sa fie transparenta.  
        Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Bun, am inteles, daca mai 

sunt probleme? Daca nu mai sunt , trecem la vot. 
           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Bobârnat Radu - - X 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian - - X 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian* 
X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela - - X 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel X - - 



Page | 23  

 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta - - X 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  12  voturi  pentru) , 6 abtinere) - consilieri locali:  Aghiorghiesei Costel, Bobârnat 

Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta). 

6. Proiect de hotărâre nr.207 din 21.04.2023  privind  acordarea unui aviz de principiu 

pentru modificarea   Planului  de conformare in vederea rezolvarii neconformitatilor  

pentru obtinerea Autorizatiei sanitare de functionare pentru Spitalul Municipal “Dimitrie 

Castroian “ Husi– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: Permiteti-mi, domnule presedinte, daca domnul primar, 

initiatorul acestui proiect de hotarare, este plecat, putem iesi si noi afara, pana revine dumnealui 

in sala de sedinta ? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Sa luam o pauza! 

          Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Daca nu va suparati, doar 

daca supunem la vot, altfel…., este domnul viceprimar, loctiitorul domnului primar, aici in sala. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca initiatorul sta prin birou, eu de ce sa stau in sala, nu 

ar trebui sa stea si el in sala? Sa luam o pauza pana vine initiatorul(domnul primar) in sala! 
      Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Imi pare rau, dar nu puteti 

hotarâ dvs.pauza. Pauza o hotaraste intreg Consiliul Local. 
        Domnul consilier Bobârnat Radu: Atunci, continuam discutiile atunci cand vine initiatorul 

in sala de sedinta. 
        Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Uitati, a venit si domnul 

primar in sala! Cred ca unii oameni sunt un pic cam obositi la aceasta ora si nu au chef de treaba! 

Daca nu sunt discutii? Nu sunt,  trecem la vot.Cine este pentru? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Stati asa un pic, nu treceti dvs. mai departe, asa, 

domnule presedinte! Va rog frumos! 

         Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel :Am intrebat, nu mi-a 

raspuns nimeni, am trecut mai departe. 
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          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este vorba despre   acordarea unui aviz de 

principiu pentru modificarea   Planului  de conformare in vederea rezolvarii neconformitatilor  

pentru obtinerea Autorizatiei sanitare de functionare pentru Spitalul Municipal “Dimitrie 

Castroian “ Husi. Ar trebui domnul manager sa ne spuna , de ce ….. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Domnul manager sau 

domnul initiator? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Domnul initiator, daca se poate, de ce acum 3 

sau 4 luni….. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Vreau sa va spun ceva, haideti sa 

va spun 2 lucruri, ca sa intelegeti, sunt la sedinta, pot sa nu fiu la sedinta, pentru a intelege mai 

bine planurile acestea de conformitate, am chemat managerul Spitalului  din Husi sa-si sustina 

planul de conformitate. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Vedeti?! Domnul primar este de acord cu mine! 

       Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Nu, nu, prezenta mea, pur si 

simplu, nu este obligatorie , ca sa intelegeti. Eu nu vreau sa fac un “ping-pong” astazi cu dvs, va 

rog  sa ma scuzati, dar nu vreau sa ridic nici un ton! Am proiectre de hotarare, am reprezentanti 

care au intocmit proiectele de hotarare , pe care le cunosc foarte bine,le pot sustine, iar acolo 

unde nu pot, voi interveni eu , asa cum a fost la Spital, da? 

         Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel :Da, asta  am explicat si eu, 

dar se pare ca nu s-a inteles.  

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Atunci pot sa adresez si eu o intrebare, daca se 

poate!? 

         Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel :Va rog! 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: In urma cu 3 ani, cand a mai fost autorizat, 

probabil, Spitalul, cand s-a mai solicitat autorizatia de functionare a Spitalului, au ramas de 

solutionat 3 neconformitati. Acum avem 23 de neconformitati, din care 7 inteleg ca nu se pot 

rezolva datorita faptului ca spatiul nu permite rezolvarea acelor solicitari suplimentare care au 

aparut. Dar din celelalte neconformitati, doua se regasesc si acuma, plus inca celelalte 23,nu, 

plus inca 20, in total 23 de conformitati. Rog sa ne explice domnul manager cum a manageriat in 

perioada asta activitatea Spitalului, atata timp cat, in loc sa mearga lucrurile mai bine, au mers 

ceva mai rau. 

          D-nul dr.Popa  Bogdan Vasile  – manager Spitalul Municipal “D.Castroian” Husi: Stati o 

secunda, de unde ati tras concluzia ca lucrurile au mers mai rau?! Probabil v-a impresionat 

negativ  numarul neconformitatilor. De unde rezida aceasta crestere a neconformitatilor, chiar 

din modificarile legislative. De aici nu din alta parte. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bun, si dvs.domnule manager, nu ati tinut pasul 

cu modificarile legislative? 

         D-nul dr.Popa  Bogdan Vasile  – manager Spitalul Municipal “D.Castroian” Husi: Ba da,  

am tinut pasul si am  stimulat masurile dispuse de DSP Vaslui , reprez.Ministerului Sanatatii in 

teritoriu, in acest document care se numeste Plan de conformare, care conform legii, trebuie 

supus avizarii de catre “onor  Consiliul Local Husi”. Nu vad unde ar fi problema? Dar eu va 

raspund concret in masura in care si intrebarea este concreta. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Imi permiteti sa pun o intrebare concreta? 

          D-nul dr.Popa  Bogdan Vasile  – manager Spitalul Municipal “D.Castroian” Husi:Sigur ca 

da! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Intrebarea nu o adresez dvs. ci initiatorului acestui 

proiect de hotarare, domnului primar. In referatul de aprobare semnat de dumnealui, spune ca 
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Planul de conformare nu presupune in acest moment angajarea bugetului local, ori in Anexa sunt 

multe sume care sunt pe seama bugetului propriu al consiliului local. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Deocamdata, spune surse de 

finantare “venituri proprii consiliu  local”, “venituri Ministerul Sanatatii”, si/sau alte fonduri. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:Da, si fonduri europene, vad. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Am zis, alte fonduri. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:Da. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Ideea este in felul urmator, 

dumnealui  are un Plan, a incercat domnul director sa explice, are un Plan care sa intre in 

conformitate cu toata legislatia care a fost modificata, a venit cu acest Plan la noi, noi trebuie sa-i 

aprobam  Planul, dupa care dumnealui va vedea sursele de finantare pe fiecare rubrica in 

parte,iar apoi va veni cu o rubrica  pe care v-a trebui sa intervenim noi. Adceti-va aminte, nu a 

fost prima data, cand am finalizat, parca 10% era cota noastra, nu, doamna director economic, 

parca 10% era cota noastra? 

       Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Pentru investitii. 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: 10% era cota pentru investitii, nu 

pentru asta, am studiat si eu acest Plan, am intrebat de ce nu mi-a defalcat  cat la % „noi”, cat la 

% „consiliul local”, pentru ca la ora actuala el nu are toate sursele de finantare.... 
          D-nul dr.Popa  Bogdan Vasile  – manager Spitalul Municipal “D.Castroian” Husi: Este o 

proiectie. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:….este o proiectie…. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:Da, este o proiectie, dar in proiectia asta suntem prinsi si 

noi. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:…numai putin, dar in momentul 

in care are nevoie de bani de la bugetul local, pentru una dintre rubrici, sa zicem, dumnealui va 

trebui sa vina cu un plan, cu o valoare, cu un deviz….. 

          D-nul dr.Popa  Bogdan Vasile  – manager Spitalul Municipal “D.Castroian” Husi: Corect, 

asa este. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: …..cu ceva concret si atunci noi, 

Consiliul local, vom vedea daca finantam, daca ne permitem sau nu, este necesar sau nu este 

necesar din punctul de vedere al dvs, al consilierilor. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Oricum este pe 

multianualitate pana in 2025. 
         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Este pe multianualitate pana in 

2025. Este clar ca si Planul dat de DSP este pe mai multi ani, este clar ca si legislatia in domeniul 

sanatatii s-a modificat, dar in momentul in care s-a modificat, s-au dat si niste termene de 

implementare. La ora actuala nu pot sa-i cer sa-mi spuna cat costa igienizarea , dau un exemplu. 
          D-nul dr.Popa  Bogdan Vasile  – manager Spitalul Municipal “D.Castroian” Husi:Pana in 

2026 mai pot interveni si alte modificari, de asta este un aviz de principiu. 
         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Este  un aviz de principiu, in care 

practic,noi, consiliul local, este un aviz de principiu  pentru modificarea  Planului  de conformare 

in vederea rezolvarii neconformitatilor, dupa care dumnealui va veni concret pe fiecare caz. 

Numai un lucru sa mai spun, dumnealor sunt manageri dar nu sunt si consilieri locali ca sa stie 

procedura, este un aviz de principiu , ii aprobam aceasta lista de investitii , dupa care dumnealui 

va veni punctual cu fiecare caz in  parte. 
         Domnul consilier Bobârnat Radu: Si atunci va implica si Consiliul Local. 
          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Si atunci va implica si Consiliul 

Local. 
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          Domnul consilier Bobârnat Radu: In referatul de aprobare scrie ca „nu va implica bugetul 

local”. 
         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Valoarea maxima 

pentru anul  2023, am adunat acuma, „155 mii lei”, ce inseamna anul 2023. 
         Domnul consilier Bobârnat Radu: Da. 
          Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Daca nu mai sunt discutii,  

supun la vot proiectul de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian* 
X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

 

- - 
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17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

7. Proiect de hotărâre nr.215 din 21.04.2023 privind  preluarea de către S.C.PARCURI 

VERZI & URBAN TRANS “S.R.L. ,  de la UAT Municipiul  HUȘI a unui autoturism 

marca Volvo S 80 -  iniţiator primarului municipiului Huşi.    

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca imi dati voie, in  Anexa este strecurata o eroare 

materiala, la Art.2 in loc de cauza corect este clauza, si sa nu trebuiasca sa venit dupa aceea in 

sedinta sa modificam. 

         Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu :Da, la Art.2 din Anexa,  in 

loc de cauza corect este clauza.  
         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Vroiam sa intreb, daca imi permiteti, daca acest 

Volvo din anul 2004 mai poate fi folosit si cam ce cheltuieli presupun reparatiile ? 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier, va explic eu, 

acest Volvo dar si celalalt autoturism, pe care le-am luat cu titlu gratuit  de la Ambasada 

Romaniei din Olanda, sunt in perfecta stare de functionare si au un numar de km. de aprox.100 

de mii la amandoua, nu mai stiu exact. Masina este in stare perfecta de functionare, probabil ca 

cei de la “spatii verzi” si-au facut toate analizeze atunci cand au solicitat-o. Sa stiti ca in maxim 

1-2 luni , cateva saptamani, trebuie sa intervenim cu modificarea organigramei la spatii verzi, 

pentru a vedea structura in care v-a functiona in cadrul PMUD-ului, era necesar sa aiba o masina. 

Noi avem la ora actuala  trei masini functionale, la ce sa le tinem daca ne descurcam cu doua 

masini. Ne descurcam cu doua. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Avand in vedere vechimea, mi-am pus intrebarea 

daca mai este functionala? Asta era intrebarea. 
        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Daca va puneati intrebarea, 

primarul municipiului Husi , de cand este primar de 15 ani, a cumparat o singura data o masina, 

Duster.  

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar de ce v-ati suparat, domnule primar?! 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Dar nu m-am suparat, doamna 

consilier, eu v-am spus ca Primaria  nu a cumparat decat o masina, celelalte le-am primit cu titlu 

gratuit de la Consiliul Judetean, de la ambasade, am zis ca nu are rost sa cheltui niste bani pe o 
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masina care oricum nu ma duc la Bucuresti cu ea, ma duc cu masina mea in delegatii, la 

Bucuresti, puteti verifica acest lucru. Toata ziua prin oras tot cu masina mea ma vedeti. 
           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre , cu efectuarea corectiei Art.2 din Anexa la ph.-  in loc de cauza corect este clauza. 

 Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian* 
nu si-a exprimat votul, nu era conectat la platforma  

online de videoconferinta 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
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            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea 

modificată(corectată)   a fost adoptată cu  17  voturi  pentru) . Domnul consilier Filip Cosmin 

Adrian nu si-a exprimat votul, nu era conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.191  din 18.04.2023  privind  aprobarea execuţiei bugetului local 

şi bugetului instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi 

subvenţii încheiată la data de 31.12.2022 – iniţiator primarului municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Da, doamna consilier Popa?! 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Aceeasi problema ca si anul trecut, fonduri 

europene. 

 

     *Intra in sala de sedinta domnul consilier Filip Cosmin Adrian( prezent fizic).Nu mai este 

conectat la  platforma  online de videoconferinta.Sunt prezenti la sedinta un numar de 18 

consilieri.  

 
        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Fonduri europene, 

40,92% . 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Da, cu tot cu prefinantare, ca asa daca este pe 

executia proiectelor , vreo 30%, ca a fost si prefinantare. 
         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Nu, 40,92% in conditiile 

in care la  furnizori evidentiati la 31.12., era depusa o cerere de plata pentru 1.400.000, si ar 

trebui sa o luam in calcul si pe aia, chiar daca nu este decontata efectiv pentru ca este realizare in 

cadrul unui proiect , si inseamna 45,93% realizat. Discutiile au fost, s-a explicat si alta data, este 

normal sa se bugeteze, faptul ca au fost probleme la licitatii, ca se prelungesc, dar bugetul trebuia 

prins. 
        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Eu nu spun ca bugetul nu trebuia prins,dar sunt 

intarzieri  foarte mari in executarea acestor proiecte. 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Ati mai ridicat si alta data aceasta 

problema…. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Si am sa o ridic ori de cate ori am ocazia. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:….sunt niste probleme  la 

proiectele care au fost depuse in 2017, a venit abia anul trecut contractul de finantare, contractul 

de finantare s-a semnat anul trecut, si ne-am descurcat cu licitatiile. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si proiectul cu “mobilitate urbana” este foarte 

intarziat. 
          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: ….si vreau sa va spun un singur 

lucru, nu vreti sa stati impreuna cu noi macar la vreo 5 licitatii, sa vedeti cam cati se inscriu, si 

cam cat dureaza perioada de clarificari?! 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Dureaza foarte mult 

perioada de evaluare. 
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         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:Da, asa este, dureaza foarte mult 

perioada de evaluare, trebuie sa le evaluam, si sunt multi care efectiv nu vin.Constructorii se 

confrunta la ora actuala  cu aceleasi probleme cu care se confrunta toti agentii economici, lipsa 

personalului, lipsa fortei de munca. Sa multumesc lui Dumnezeu ca la ora actuala, acolo unde au 

inceput lucrarile, acolo se lucreaza, si se lucreaza foarte bine.Acolo unde au inceput lucrarile, se 

lucreaza intr-un ritm in care nici mie nu-mi vine sa cred. Mai putin la Dispensarul “Casa Ralea” 

unde nu am constructor, nu am constructor, in rest toate se vor termina. Problema este unde vom, 

gasi noi toate sumele de cofinantare, o sa gasim in sedintele viitoare, la Primarie vad va avem un 

alt constructor, care din cate vad, lucreaza, puteti vedea si dvs, mergeti in Cartierul Dric.3 si 

vedeti ca sunt 3 lucrari acolo care, pardon, 4,5 lucrari unde se lucreaza, si la Liceul Agro….   

        Domnul consilier Bobârnat Radu:La Muzeu se lucreaza? 
        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Muzeul este pe Ministerul 

Culturii. 
        Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar parca l-ati preluat?! 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Nu, nu. 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Dar la Cinematograf care este stadiul lucrarilor? 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:La Cinematograf, la ora actuala, 

asteptam receptia finala. 
        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  S-au terminat lucrarile? 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Lucrarile sunt terminate in 

totalitate, asteptam receptia finala pe care nu o fac eu, Primaria, receptia finala o face 

constructorul care este la Bucuresti, CNI-ul. Daca erati atenti la ce am spus mai inainte, cred ca 

in vreo 10 zile o sa avem o discutie,  pentru ca va trebui sa preluam Cinematograful si vom avea 

nevoie de un anumit personal, cu anumite specializari.  

       Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:  Se gasesc,se gasesc, sa speram! 

       Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Sper ca vom gasi, dar va spun un 

singur lucru, am scos la concurs un post de 4 ori si nu s-a inscris nimeni. 
       Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar sa revin la buget, daca imi permiteti, am 

rugamintea sa-mi spuneti si mie , creditul acela de 12 milioane de lei care a fost luat de la BCR, 

am vazut ca dobanda , cat este rata de credit atata se plateste si dobanda.  

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Cat se plateste? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, cat se plateste?! Vreo 6.770.000 au ramas in 

sold in momentul de fata, dar spuneti-mi si mie cum a fost incheiat, cu dobanda variabila, cu 

dobanda fixa? 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Daca vorbim de creditul 

de 12 milioane..... 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, de creditul din 2009. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : ....cu dobanda variabila. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Cu dobanda variabila, dar cat este dobanda? Mie 

mi s-a parut ca este vreo “12,13%”. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica :La data de astazi, nu pot 

sa va raspund, dar initial, cand am postnit cu creditul, vorbesc in mare, daca vreti va aduc 

graficele pe ani, initial dobanda se ducea catre, dar dvs. ati lucrat la Banca sai stiti cum face 

banca!? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Am lucrat, si stiu. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Prima data isi ia 

dobanda, in prima parte.... 
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           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Sunt doua variante de rambursare, dar asta este 

cea mai buna, cand scade….. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Deci, in prima parte era 

undeva la 40% dobanda, raportat la rata lunara, iar acum am ajuns chiar cu vreo 7 mii in luna, 

vorbesc, dobanda mai mare decat rata. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si cat este procentul de dobanda la credit ? 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Facusem niste calcule, 

se duce undeva la , vizavi de ce spunea domnul primar mai inainte, de acoperire ca finantare, la 

data de astazi, doamna Cătălina, la plata ca dobanzi cu macar 10%.... 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Procentul la dobanzi este mai mare de 10%. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Poftim? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Procentul la dobanzi este mai mare de 10%. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica :...mai mare decat ratele, 

mai mare decat ratele. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu am spus de procentul la dobanzi, este mai 

mare de 10%. 
          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Undeva la 16 -17%. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este mai mare de 10%. 
          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Doamna Cătălina, nu fac eu 

politica bancara, creditul s-a luat in anul 2009, din cate imi aduc eu aminte, in urma unei licitatii, 

iar si atunci ca si acum,ne-am cam rugat de banci sa vina. 

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : A fost si cu aprobarea 

consiliului local. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Au fost si perioade cand se puteau face 

refinantari, acuma nu stiu daca se mai fac!? 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Dar nu are rost , va dati 

seama la data de astazi ma costa mai mult daca m-as raporta, sa stiti ca am facut si calculul 

acesta, dar sa stiti ca cel mai corect este prin Trezoreria Statului, cum am la „Cuza Voda”, de 

exemplu. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Erau si credite cu dobanda fixa, dar au fost si cu 

dobanda variabila. 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Domnule primar, s-a 

scos la licitatie, s-a urmat cadrul legal, acesta a fost apelul pe care l-a acceptat..... 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Mi se pare ca este impovarator acel credit. 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica : Astazi este mai greu sa 

faci un credit, cel mai corect este prin Trezoreria Statului, unde, intr-adevar, dobanda este fixa. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Daca nu mai sunt discutii, 

supun la vot proiectul de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 
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4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

9. Proiect de hotărâre nr.192 din 20.04.2023  privind aprobarea cuprinderii in bugetul 

local a sumelor necesare pentru servicii de consultanta  tehnica de specialitate in vederea 

realizarii si depunerii cererii de finantare pentru realizarea unui Parc de Panouri 

Fotovoltaice in Municipiul Husi – iniţiator primarului municipiului Huşi. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     
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▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

         Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare?  

          Domnul consilier  Bobârnat Radu: Este vorba despre alocarea unei sume de bani, ..... 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Care este eligibila in cadrul 

proiectului, cu plata la finantare. 

          Domnul consilier  Bobârnat Radu:....pentru panouri fotovoltaice, cu oferta de la „REI 

INTERNATIONAL CONSULTING”, cu care vad ca s-a mai lucrat,  

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica: S-a propus de Directia 

Economica, o clauza..... 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:Cu platga la finantare, nu, cu plata 

la incheierea contractului de finantare. 

       Domnul consilier  Bobârnat Radu:La aprobarea contractului, scrie aici. 

       Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica: Este posibil ca la data 

respectiva sa fie pe cheltuiala neeligibila, dar vom vedea atunci, adica nu se va bugeta. 

       Domnul consilier  Bobârnat Radu: Am vazut , ei veneau cu propunere  in doua transe, o data 

la aprobare, o data la semnare. 

       Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Am trecut de faza in care 

acceptam, ii mai si selectam. 

        Domnul consilier  Bobârnat Radu: Sa vedem rezultatul. 

        Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: De obicei, si aici, ne orientam 

catre oamenii care au mai lucrat  si va spun si de ce, am un proiectant care mai am putin si cred 

ca fac infarct,  este in penaslizari, unul mi-a trimis scrisoare acasa ca i-am furat banii pentru ca  

i-am pus penalizari, nu este nici o problema, dar exista, efectiv, oameni care nu ne aduc la timp, 

la termen,  aceste proiecte, le amana, le amana, ma pun in situatia sa le cer daune, penalizari, de 

asta prefer pe cineva cu care am mai lucrat, am ajuns sa ne rugam si de acestia, nu sunt nici 

constructori , nu sunt nici proiectanti, nu sunt nici consultanti, nu sunt nici diriginti de santier. De 

exemplu, la “Casa Moruzi”, nu vrea nimeni sa ia dirigintia de santier. Ajungi sa te rogi de 

fiecare, am zis ca trebuie sa faci trafic de influienta, sa vina cineva sa faca dirigintia de santier. 

Sunt primarii care nu au un leu datorii, am ajuns sa ne rugam mai mult noi decat ei. 
           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel :Da, multumim! Supun la 

vot proiectul de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 
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5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

10. Proiect de hotărâre nr.204 din 21.04.2023 privind aprobarea Programului de 

Imbunatatire a Eficientei Energetice pentru Municipiul Husi,judetul Vaslui, intocmit la 

data de 03.04.2023 – iniţiator primarului municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 
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▪ Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca avem la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier! 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Apropo de specialisti, cand avem un asemenea 

proiect , elaborat  de o firma de specialitate, ar trebui sa nu avem erori in material. O eroare 

impardonabila este, am depistat-o, la pag.31, in tabelul 8 - consumul de energie electrica aferenta 

cladirilor publice din municipiul Husi, da un consum si factura  de energie. La energie electrica,  

spune clar “in mii lei”, de la 323.886 mii . Imaginati-va ce inseamna, vorbesc numai la unitatile 

de invatamant, si la energie termica 937.456,8 mii lei, iar per total, adunate inseamna  

“5 miliarde”, de cinci ori mai mult decat bugetul UAT-ului. Anul trecut am avut un buget, si aici 

nu ma refer la executie, de 109….. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica: Nu are legatura, aici s-a 

aprobat printr-o hotarare de consiliu local, consumul de...... dincoace este.... 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu, dar ce eroare a putut sa faca?! Ce eroare a a 

putut sa faca?!  
          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Doamna Sirghe, explicati-mi si 

mie daca  este sau nu eroare? Sunt erori sau nu ? 

         D-na Sirghe Aurora- sef Birou managementul Proiectelor Europene: Nu stiu. 

         Domnul consilier Filip Cosmin Adrian: Exista o eroare acuma, trebuie vazut daca in 

analiza de eficienta a acestei investitii, au fost trecute aceste sume tot in mii, de mii, de mii lei. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu nu sunt specialist, dare u am constatat ca este 

o eroare. 

         Domnul consilier Filip Cosmin Adrian: Am inteles. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Doamna Sirghe, ne puteti explica 

daca este o eroare ? 

         D-na Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene: Va rog sa-mi spuneti 

exact unde este eroarea?  

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: La pag.31 din proiect. 
         D-na Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene:Din Anexa? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Anexa nu face parte din proiectul de hotarare? 

Nu aprobam Programul  de Imbunatatire a Eficientei Energetice pentru Municipiul Husi,judetul 

Vaslui ? 

        D-na Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene: Programul  de 

Imbunatatire a Eficientei Energetice pentru Municipiul Husi,judetul Vaslui este facut si asumat 

de o firma de consultanta din domeniu, agreata. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Doamna Sirghe, uitati-va, scrie aici mii lei? 

Pentru fiecare unitate de invatamant. 

         D-na Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene:Da, asa scrie. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Per total 4.116.151,5 mii lei. Scrie mii lei? 

         D-na Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene:Cred ca este o eroare 

materiala. 

        Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel :Haideti sa depasim 

momentul! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Domnule presedinte, vizavi de  aceasta eroare materiala, 

asta nu apartine Consiliului Local, prin urmare, trebuie notificata firma, sa verifice si sa trimita 

punctul sau de vedere(clarificari). 

        D-na Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene: Exact. 
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        Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Se vor solicita clarificari in legatura cu “erorile 

materiale” din Anexa la proiectul de hotarare, mentionate de doamna consilier Popa Catalina 

Eugenia. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania nu si-a exprimat votul, nu se afla in sala de sedinta 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru) .Doamna consilier Toma Catalina Tania nu si-a exprimat votul, 

nu se afla in sala de sedinta. 
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           Domnul consilier Bobârnat Radu: Sa verifice daca mai sunt si altele(erori materiale). 

 

11. Proiect de hotărâre nr.205 din 21.04.2023  privind aprobarea  realizarii documentelor de 

planificare strategica  necesare accesarii finantarilor in  cadrul Programului Regional 

Nord-Est 2021-2027 , Document cadru de implementare a dezvoltarii urbane in Regiunea 

Nord-Est in perioada de programare 2021-2027 ,  iniţiator primarului municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare?Da, domnule consilier Bobârnat Radu!? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:Vreau sa atrag atentia, este vorba tot de o „eroare 

materiala”, mai ales ca este „din corpul” proiectului de hotarare. Art.2 alin.(2) nu prea  are sens 

daca il citesti asa cum este scris acolo. Haideti sa vedem ce scrie acolo – Suma estimata pentru 

realizarea Planului de Actiune privind energia Durabila si „Schumbari”, cred ca este corect 

Schimbari Climatice(PAEDSC) pentru municipiul Husi este de 47.500,00 lei suma estimata 

pentru realizarea Planului de Mobilitate Urbana (PMUD) pentru municipiul Husi este de 

57.500,00 lei. Trebuie pus punct dupa 47.500,00 lei si reluat cu litera mare - Suma suma estimata 

pentru realizarea Planului de Mobilitate Urbana este de 57.500,00 lei. 

        D-na Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene: Putem pune “și”. 

        Domnul consilier Bobârnat Radu: Sau “și”. Ori puneti “și”, ori puneti “punct” si incepeti cu 

litera mare. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica: Important era ca si sumele 

sa fie trecute cu TVA. La alin.(1) suma este fara TVA, mai jos sumele nu mai au TVA. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:Si asta este important. La alin.(1) suma este fara TVA, 

asa sa fie peste tot in hotarare. 

         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica: Este foarte important ca 

sumele sa fie trecute corect, cu TVA, fara TVA. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre,cu modificarile si completarile menționate de domnul consilier Bobârnat Radu si de 

doamna ec.Safta Trofin.Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

 

 

 

 
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 
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1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea modificata 

si completata    a fost adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

 

12. Proiect de hotărâre nr.201 din 20.04.2023  privind aprobarea scutirii de la plata a 

majorarilor de intarziere calculate ca urmare a neplatii la termen a obligatiilor  fiscale 

restante datorate bugetului local  de catre contribuabilii - persoane fizice din  Municipiul 

Husi, cu exceptia celor care desfasoara activitati economice (persoane fizice autorizate – 



Page | 39  

 

asociatii familiale, cabinete individuale, persoane fizice independente, intreprinderi 

individuale si alte persoane fizice care obtin venituri din activitati economice) – iniţiator 

primarului municipiului Huşi.     

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 
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15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

       Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu:Hotărârea  a fost adoptată 

cu  18  voturi  pentru) . 

13. Proiect de hotărâre nr.214 din 21.04.2023 privind   acordarea  avizului pentru 

desfașurarea de activități de pompe funebre si similare ( transport funerar)  pe raza 

municipiului Huși de către SC COVALIU FLOR  SRL – iniţiator primarului municipiului 

Huşi.      

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza: 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti –  aviz nefavorabil 

la proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Da, poftiti, domnule consilier?! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Eu am sa motivez pe scurt avizul negativ al Comisiei 

juridice, care a fost acelasi cu cel de acum 2 saptamani, aceleasi considerente, se solicita un aviz 

pe Cod CAEN 9603 , care inseamna servicii funerare complete,..... 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Cod CAEN 9603. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: .....9603, asta am spus, unde legea si HG spune ce acte 

trebuie ca sa obtii avizul consiliului local, pe o interpretare pe care eu nu o accept, dar este 

punctul meu de vedere, s-a apreciat ca legea permite ca aceste servicii funerare sa fie 

desfasurate/realizate si separat, si atunci nu ar mai fi necesare toate conditiile si actele 

mentionate in HG. Este o interpretare, zic eu, nejuridica, nelegala, pentru ca, ce inseamna servicii 

funerare, inseamna transportul persoanei decedate, pregatirea pentru inmormantare, asezarea pe 

catafalc, astea sunt enumerate acolo, coborarea sicriului in mormant, si ma intreb, daca ele se 

realizeaza, se pot realiza separat, coborarea sicriului in mormant cum il avizez? Ce iti trebuie ca 

sa-l avizezi? 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Coborarea sicriului in mormant 

este treaba angajatilor  de la Serviciul Cimitire. Celelalte servicii le fac firme specializate, 

spalare,imbalsamare. Daca va aduceti aminte, in sedinta trecuta, a venit si acel domn care nu stiu 

ce vroia sa ne transmita, faptul ca si dvs. ati dat un „aviz juridic”, faptul ca nu studiasem sa vad 

cum  este in alte parti din tara asta, dar eu nu avizez decat transport funerar, pentru ca asta este 

realitatea, am scris clar „transport funerar”.Doamna Covaliu va merge si isi va aviza masina doar 

pentru transport funerar . 
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         Domnul consilier Bobârnat Radu: Se poate face, dar nu pe Cod CAEN 9603.M-am 

interesat si eu, puteti pe Codul acela “4000 si nu stiu cat”, eu m-am interesat cum se procedeaza 

in alte parti….. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Si eu m-am interesat. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:.....va luati autorizatie numai de la DSP, si nu mai aveti 

nevoie de consiliul local. Daca aveti nevoie de servicii funerare, asa cum spune aici, trebuie sa 

indepliniti toate conditiile, pentru ca asa este legea!? Nu am facut eu legea, daca asa este, trebuie 

respectata. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Am spus si repet, nu acordam 

avizul decat pentru transport funerar, apoi dumnealui sa se duca sa-si ia Cod CAEN….. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Poate sa se duca sa-si ia Cod CAEN si sa nu mai vina 

aici. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Va face transport funerar in baza 

Codului CAEN mentionat. Domnule Iacob Claudiu, poate ne explicati  dvs. mai mult?! 

          Domnul Iacob Claudiu – inspector in cadrul Comp.Autorizare-Control din Primaria 

Municipiului Husi : Codul CAEN 4778 pe care l-ati mentionat dvs., face referire la activitatea de 

vanzare, doamna Covaliu vinde sicrie, coroane, ce mai vinde dumneai, magazin commercial, 

acolo problema este inchisa, din punctul nostru de vedere.La serviciile funerare, Art.21 alin.(1), 

da, printre care este trecut “transportul funerar”. In dosarul pe care doamna Covaliu l-a prezentat 

pentru avizul Consiliului Local, sunt puse acele autorizatii de la Directia de Sanatate Publica, 

pentru cele 3 masini pe care le detine. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu poate sa faca. 

           Doamna Covaliu Florina – reprez.SC COVALIU FLOR SRL HUSI: Dar scrie aici, daca 

imi permiteti?! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu poti sa avizezi numai anumite activitati. 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Domnule Bobârnat, aici sunt 2 

variante, am refacut proiectul, vi l-am supus dezbaterii, in conditiile in care o sa primim 

„invalidarea” hotararii, sau „validarea” hotararii, apoi o sa o punem in aplicare. Dvs. stiu ca o sa 

va abtineti,  sau cei din comisia juridica, chiar nu am inteles ce vroia sa spuna domnul care a 

venit in sedinta de data trecuta, consider ca dumnealui a sustinut un punct de vedere”monopol”, 

nu am facut noi legislatia asta, dar dumnealui vine si-mi invoca  ca legislatia este facuta pentru 

niste interese, si prost facuta. Din punctul meu  de vedere, si ma gandesc ca cetatean, din 

momentul in care nu am de unde sa aleg, ma duc la acela care imi ia cat vrea. Daca cineva din 

familie, poate un prieten, cineva, decedeaza la Iasi,ca sa-l aduc de la Iasi la Husi , trebuie sa 

merg la unul care face si imbalsamari, si...? 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Noi trebuie sa respectam legea,domnule primar! 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Dar eu respect legea! 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Acuma, conform legii, Consiliul Local, Primaria este 

obligata sa afiseze pe site...... 

          Domnul Iacob Claudiu – inspector in cadrul Comp.Autorizare-Control din Primaria 

Municipiului Husi : Este afisat. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu:..... persoanele care sunt avizate pentru servicii funerare, 

Ma intreb, cum o sa afisati dvs.pe site pentru Covaliu ? 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Transport funerar. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Aici se spune ca se afiseaza pe site cei care sunt avizati 

pentru servicii funerare, nu pentru transport funerar. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:Firma doamnei Covaliu nu o 

afisez pe site, doamna are afisele ei unde spune  ca face transport funerar. 
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          Domnul consilier Bobârnat Radu: Legea va obliga sa afisati pe site. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Pe transport, pe transport. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Legea va obliga sa afisati pe site pentru servicii 

funerare. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Da, si punem cu liniuta in dreptul 

acela, doar  transport funerar. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar adaugati la lege in felul asta. 
          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Daca legea este facuta prost , 

adaug eu, daca nu o sa fie validata, aveti posibilitatea sa atacati in Contencios.  
           Domnul consilier Bobârnat Radu: Eu incerc sa va spun cum este corect, si sa o conving pe 

doamna Covaliu sa se puna la punct  cu altele, ca noi nu avem nimic cu dansa. 
           Doamna Covaliu Florina – reprez.SC COVALIU FLOR SRL HUSI: Noi nu o sa facem 

niciodata toaletare si imbalsamare, numai transport funerar, pe care-l fac din anul 2010.De ce 

acuma nu mai pot? De ce dvs. ca avocat nu ramaneti numai dvs. pe piata? De ce? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu faceti comparatii din astea! 

          Doamna Covaliu Florina – reprez.SC COVALIU FLOR SRL HUSI: De ce in orasul Husi 

un domn poate si eu nu pot? Pentru ca eu stiu ca sunteti contra noastra! 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Eu sunt contra dvs. pentru ca respect legea. 

          Doamna Covaliu Florina – reprez.SC COVALIU FLOR SRL HUSI: Dar legea spune 

foarte clar, eu citesc ca nu stiu pe de rost, dar inteleg foarte bine. 
           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel :Va rog! Supun la vot 

proiectul de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Bobârnat Radu - - X 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian - - X 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 
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12.  Nacu Mihaela - - X 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta - - X 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  - X -  

           Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  11  voturi  pentru) , 6 abtinere) consilieri locali:  Aghiorghiesei Costel, Bobârnat 

Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta), 1 vot impotriva) 

– consilier local Țocu Cătălin. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:Puteti sa ne spuneti rezultatul votului? 

          Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost adoptată 

cu  11 voturi  pentru) , 6 abtinere) consilieri locali:  Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz 

Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta), 1 vot impotriva) – consilier 

local Tocu Catalin. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: „A trecut”! 

14. Proiect de hotărâre nr.206 din 21.04.2023  privind aprobarea propunerii referitoare la 

Criteriile pentru stabilirea ordinii de prioritate in solutionarea cererilor de locuinte si in 

repartizarea locuintelor pentru tineri, destinate inchirierii, construite de Agentia Nationala 

pentru Locuinte– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
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Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu:Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

15. Proiect de hotărâre nr.203 din  21.04.2023  pentru  îndreptarea erorilor materiale din 

Hotărârea Consiliului Local al munipiului Huși nr.102 din  23.03.2023 privind  aprobarea 
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Regulamentului de vanzare a locuintelor de tip ANL aflate in raza teritoriala a UAT 

Municipiul Husi, jud.Vaslui– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare?  

         Domnul consilier Bobârnat Radu:Vreau sa fac o remarca, erorile materiale care se strecoara 

sunt importante, uneori trebuie sa muncim de 2 ori pentru acelasi lucru. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Poate si mie sa-mi scape din 

vedere unele lucruri pe care le-au  intocmit functionarii, da? Imaginati-va ce ar insemna sa citesc 

toate materialele acestea cuvant cu cuvant!? Eu, aceasta problema pe care o ridicati dvs. acum, 

eu o ridic in fiecare zi. Exact ca atunci cand ati intrebat de Raportul de activitate, asta am intrebat 

si eu, de ce nu este atasat la material Raportul de activitate ?! Asta s-a intamplat inainte de a lua 

dvs.cuvantul. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Asta inseamna ca am gandit la fel. 
           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Ma bucur ca ati ajuns la  

consens in privinta gandirii ! 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:In privinta gandirii juridice. 
           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 
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11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

16. Proiect de hotărâre nr.193 din 20.04.2023  privind aprobarea repartizării a doua locuințe 

din fondul locativ de stat conform  listei  de prioritate pentru acordarea locuințelor  

cetățenilor ale  căror dosare au fost admise în vederea obținerii unei locuințe din fondul 

locativ de stat , aprobată prin Hotărârea Consiliului Local al municipiului  Huși nr.193 din 

15.04.2020 – iniţiator primarului municipiului Huşi. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare?  

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, eu as vrea sa intreb, este vorba de 

repartizarea a doua locuinte din fondul locativ de stat... 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Lilia Georgiana Biatris  si Iordache Cristina. 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, asa, dar ce vroiam sa intreb, pentru ca am 

vazut ca s-au retras alte persoane, printre care si un coleg de-al dvs., sau mi se pare mie? Liviu 

Stoica, nu este coleg de-al dvs.? Si dumnealui motiveaza in cererea aceasta ca locuinta era intr-o 

“stare deplorabila”. Eu vrea sa intreb, in momentul in care se repartizeaza o locuinta, aceste 



Page | 47  

 

locuinte sociale, nu se face o dezinfectie, o igienizare? Eu nu cred ca persoana asta, care este 

jurist in Primaria Husi, a scris ceva gresit. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Domnul Liviu Stoica, cred ca a 

refuzat locuinta pentru ca si-a cerut transferul la o alta institutie. El nu stia cum sa-si ceara 

transferul mai repede la Botosani, nu, la Campulung-Moldovenesc. 

          Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Deoacamdata mai este 

salariat. 
           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Cred ca din 01 iunie. I-a fost 

greu sa scrie asta.  
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Vreau sa va spun ca am ramas surprinsa. 
          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier Popa, noi 

atunci cand le luam inapoi aceste locuinte, sunt de la cei care nu si-au platit darile, ii evacuam cu 

Politia. Intervenim numai acolo unde sunt canalizari de facut, interventii la reteaua de apa. 
          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar dumnealui (Stoica Liviu) spune ca isi 

rezerva dreptul de a beneficia totusi de o locuinta.  
           Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca pleaca, nu mai beneficiaza!  

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Daca se transfera, nu mai beneficiaza. 
          Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 
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14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

17. Proiect de hotărâre nr.194 din 20.04.2023  privind emiterea unui aviz de principiu în 

vederea vânzării imobilului   aparținând domeniului privat al municipiului Huşi, situat în 

str.Piata Victoriei, nr.3, bl. B2, sc.A, et.3, ap.4, către actualul chiriaș, domnul Nastasa 

Marius– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 
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5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

18. Proiect de hotărâre nr.195 din 20.04.2023   privind emiterea unui aviz de principiu în 

vederea vânzării imobilului   aparținând domeniului privat al municipiului Huşi, situat în 

str. 1 Decembrie, nr. 18, bl.13, sc.C, et.3, ap.4, către actualul chiriaș, doamna Luciu Lucia 

– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

     Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     
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▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

        Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 
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19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

19. Proiect de hotărâre nr.196 din 20.04.2023  privind emiterea unui aviz de principiu în 

vederea vânzării imobilului   aparținând domeniului privat al municipiului Huşi, situat în 

str. Stefan cel Mare, nr.16, bl.L5, sc.B, parter, ap.2, către actualul chiriaș, domnul Mocanu 

Neculai– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 
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12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

20. Proiect de hotărâre nr.197 din 20.04.2023  privind aprobarea schimbării titularului 

contractului de închiriere nr. 20997 din 15.09.2003 ,  al imobilului situat în municipiul 

Huşi, str.Piata Victoriei, nr.3, bl.B2, sc.A, et.4, ap.2, de pe numele Vintila Gheorghe  pe 

numele Vintila Carmen– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 
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4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

21. Proiect de hotărâre nr.208 din 21.04.2023 privind modificarea si completarea 

inventarului  bunurilor mobile şi imobile care aparțin domeniului privat  al municipiului 

Huși– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

      Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     
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▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 
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18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

22. Proiect de hotărâre nr.209 din 21.04.2023 privind aprobarea  concesionării   prin 

licitaţie publică a terenului în suprafaţă de  151  mp, aparţinând domeniului privat al 

municipiului Huşi, aflat în proprietatea municipiului Huşi , situat pe strada Dacia,  

nr.33.B– iniţiator primarului municipiului Huşi. 

           Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Da, doamna consilier Popa ?! 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Este vorba despre concesionarea prin licitatie a  

unui teren de 151 mp, se mentioneaza ca este pentru construire locuinta. Se concesioneaza pe 49 

de ani.M-am uitat si eu pe schita. Am vazut ca la strada are o “deschidere” de 9,5  pe o parte si 

10,5  pe cealalta parte. Oricum la strada nu este mai mult de 0,5.Eu stiu ca exista o interdictie de 

a se emite autorizatie de constructie  daca nu este o deschidere la strada mai mare de 15 metri,  

 nu stiu exact care mai este acum. 

         D-nul ing.Ailenei Marius – arhitect sef : 8 metri. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: 8 metri? 

         D-nul ing.Ailenei Marius – arhitect sef : Si suprafata sa fie peste 150 metri. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bun, daca este asa, atunci m-am lamurit!  

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu are rost sa-i spun domnului primar ca eu mi-am 

inschis telefonul, desi  am vreo 5 apeluri, l-am inchis, pentru ca asa este politicos, asa este 

politicos cand esti intr-o sedinta. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Unde m-am dus? Nu am raspuns 

la telefon, dar poate ….. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Nu este politicos, domnule primar! 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: …..sunt si eu om ca si dvs. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Am si eu 5 apeluri, dar mi-am inchis telefonul, avand in 

vedere ca sunt in sedinta de consiliu local. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:  Data viitoare am sa-mi cer voie 

sa merg la toaleta, este bine asa? Dar nu am raspuns la telefon, v-am mai spus odata, pot sa fiu, 

pot sa nu fiu la sedinta. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca puteti sa fiti, puteti sa nu fiti, mai bine nu sunteti la 

sedinta. 
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           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Cand nu o sa mai fiu primar, 

atunci nu o sa particip  la sedinta. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel : Va rog, Domnilor! Solicit 

propuneri in vederea  completarii Comisiei  de  evaluare. 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi  propune: 

• Preşedinte :  Iacob Ioan – consilier  local ; 

• Membri :     Matei Ionel  – consilier  local ; 

                       Popa Cristinel - consilier  local . 

            Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel: Nu pot  face parte din Comisia 

de evaluare, am interes. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Domnule presedinte, nu uitati ce ati spus, in aceste 

conditii nu aveti voie sa votati, trebuie sa va abtineti. 

            Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Da, da, stiu asta. 

            Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan  – viceprimarul municipiului Husi : In aceste 

conditii, propun pe doamna consilier Toma Catalina Tania. 

• Membri supleanți :  

✓ Patrascu Luiza- consilier  local ; 

✓ Filip Cosmin Adrian - consilier  local; 

✓ Corjinschi Ioan Alexandru - consilier  local. 

       Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot propunerile 

formulate de domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan . Cine este  pentru),  împotrivă) , abținere)? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 
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13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel - - X 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Propunerile   au  fost 

aprobate  cu  17  voturi  pentru) , 1 abtinere)- domnul consilier Popa Cristinel. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre completat( componenta Comisiei de evaluare) Cine este  pentru),  împotrivă) ,  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 
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13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel - - X 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea completată  

a fost adoptată cu  17  voturi  pentru) , 1 abtinere) - domnul consilier Popa Cristinel. 

23. Proiect de hotărâre nr.210 din 21.04.2023 privind aprobarea concesionării directe a 

terenului in suprafata de 299 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat 

în proprietatea municipiului Huşi, situat in Cartier Dric 2, strada Tudor Arghezi, nr.10– 

iniţiator primarului municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Da,poftiti, doamna consilier Popa ! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Daca imi permiteti!?Urmeaza un numar de 5-6 

proiecte de hotarare, nu mai stiu exact cate, pentru concesionarea directa a unor suprafete de 

teren care initial au fost date in baza Legii nr.15/2003, si ulterior instrainate. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu, nu au fost instrainate. 

Terenul s-a dat conform Legii nr.15/2003. Cetatenii au instrainat ceea ce au construit  pe acel 

teren, cladirea in sine. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Au instrainat ceea ce au construit. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Persoana care a cumparat 

cladirea, este normal sa vina sa solicite concesionarea terenului respectiv. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Domnule primar, dati-mi voie sa spun si eu care 

este nelamurirea mea, da? 
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           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: La fiecare sedinta aceleasi 

nelamuriri. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Ce sa fac, pricep mai greu! Sunt constructii 

edificate in proportie de 20% fundatie, pe baza unor autorizatii eliberate in ultimul moment, 

facuta fundatia atunci, sentimentul meu este ca se incearca un fel de eludare a legii privind 

scoaterea la licitatie a acestor terenuri care se doreste a fi concesionate. Nu mi se pare normal ca 

sa, dupa ce a solicitat autorizatia de constructie dupa nu stiu cat timp,in primul rand, domnul 

Ailenei sau cine a facut materialele, nu a mentionat cand au fost concesionate acele terenuri. Mai 

cu seama ca, in ultimul timp se retrag terenuri de la persoane carora li s-a concesionat acum un 

an si jumatate, doi ani, ceea ce este corect ca daca nu au construit, dar sunt si care au din 2009, 

am dedus asa din ce scrie prin actul de vanzare-cumparare care l-au intocmit, dar nu se poate asa 

ceva! Din punctul meu de vedere, cu exceptia unui singur proiect de hotarare, proiectul nr.212  

din 21.04.2023 unde este vorba de o mostenire….. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel: Interventia dvs. edste pentru 

toate proiectele de hotarare? 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Pentru toate proiectele, cu exceptia proiectului 

nr.212. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Daca imi permiteti, este la un proiect, o cladire  realizata 

10%. Ce inseamna 10%? Faci concesiune directa ca sa eludezi licitatia!? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Imi dati voie sa va explic? Eu nu 

pot sa fiu de acord cu dvs. Aceste terenuri au fost date cu titlu gratuit unor cetateni cu varsta pana 

in 35 de ani care la data respectiva au indeplinit conditiile, si care apoi poate din cauza situatiei 

materiale nu au mai putut continua lucrarile. De vina este inflatia, pentru unii dintre ei, o parte 

efectiv nu au mai avut cu ce sa continuie, nu am luat niciodata  inapoi terenul pe care este 

fundatie conform proiectului, dureaza 2 ani de zile numai pana obtii toate avizele pentru o 

autorizatie de constructie, niciodata nu am ridicat aceste terenuri, am acceptat termenul de 2 ani 

de zile, iar eu nu pot sa-i spun unui om „i-ati fundatia”, i-ati zidaria fara acoperis, pentru ca nu ti-

ai terminat casa, omul acela a cheltuit totusi niste bani. Eu va intreb un lucru, acum 5 ani, acum 9 

ani, aveam loc de munca, cati dintre acesti cetateni au ramas fara loc de munca? Poate altii 

castigau mult mai bine, poate altii isi permiteau, eu nu pot sa-l oblig, pur si simplu nu pot sa tai 

in carne vie, sa-i luam terenul cu tot cu casa, si-l dam la altul in faza in care este, nu? Sa ma mai 

incarc cu niste lucruri, sa demolez acele ziduri ca sa pot da terenul liber la altul ? Atata timp cat 

omul respectiv isi vinde constructia prin notariat.....  

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Sa nu i se mai dea autorizatie de construire atata 

timp cat atatia ani de zile nu a construit nimic. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:....dar autorizatia nu o eliberez decat 

dupa ce are toate avizele si documentele necesare pentru eliberarea autorizatiei, intocmirea unui 

proiect tehnica care stiti foarte bine cat dureaza, s.a.m.d. Atata timp cat prin notariat se elibereaza 

un act de vanzare-cumparare pe o fundatie, pe o cladire ca este  un sfert, ca este treisferturi, 

terminata,eu ce trebuie sa fac, sa nu iau in calcul actul notarial? Am venit in fata dvs. nu este 

prima data cand fac acest lucru, cand propun pentru concesionare un teren, dar daca nu aprobati, 

o sa le spun cetatenilor respectivi sa lase terenurile libere, ca altfel actul notarial este nul. 

         Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar nu am inteles ce „confuzie” facea doamna? 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Doamna vorbea de cetatenii cu 

varsta sub 35 de ani. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Despre terenuri atribuite conform Legii 

nr.15/2003. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:Vorbea despre terenuri date la Legea nr.15/2003. 
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          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu am facut nici o confuzie, vorbeam despre 

terenuri date in mod gratuit. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Nu, dar vorbeati de concesiune, 

poate nu am inteles ce ati vrut sa spuneti, si v-am raspuns. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Am si specificat, terenuri date conform Legii  

nr.15/2003. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu vreau sa fac o polemica din 

asta cu dvs. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel :Foarte bine! Daca mai sunt 

alte discutii? Daca nu mai sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

      Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel    X 

2.  Bobârnat Radu   X 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

4.  Cocuz Adrian 
 

 X 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian* 
X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela 
 

 X 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia 
  

X 

15.  Popa Cristinel X - - 
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16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta - - X 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost adoptată cu  

11  voturi  pentru) , 6 abtinere) - consilieri locali:  Aghiorghiesei Costel, Bobârnat Radu, Cocuz Adrian, 

Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta). Domnul consilier local Ciupilan Valeriu Ioan 

nu si-a exprimat votul, nu se afla in sala de sedinta. 

 
24. Proiect de hotărâre nr.211 din 21.04.2023 privind aprobarea concesionării directe a 

terenului in suprafata de 300 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat 

în proprietatea municipiului Huşi, situat in Cartier Dric 3, strada Nicolae Malaxa, nr.27– 

iniţiator primarului municipiului Huşi. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Sunt cele care au fost anterior . Trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 
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6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru).Domnul consilier local Ciupilan Valeriu Ioan nu si-a exprimat 

votul, nu se afla in sala de sedinta. 

 

25. Proiect de hotărâre nr.212 din 21.04.2023  privind preluarea contractului  de concesiune 

nr.6186 din 22.02.2023, pentru terenul in suprafata de 300 mp, situat  in municipiul  Husi, 

str. Ion Minulescu, nr.43, teren apartinand domeniului privat al municipiului Husi– 

iniţiator primarului municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare?  



Page | 63  

 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Aici este vorba de o mostenire, este altceva, 

fata de celelalte proiecte. 

         Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
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          Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru).Domnul consilier local Ciupilan Valeriu Ioan nu si-a exprimat 

votul, nu se afla in sala de sedinta. 

 
26. Proiect de hotărâre nr.213  din 21.04.2023 privind aprobarea concesionării directe a 

terenului in suprafata de 300 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat 

în proprietatea municipiului Huşi, situat in Cartier Dric 2, strada Ioan Slavici nr.15– 

iniţiator primarului municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel    X 

2.  Bobârnat Radu   X 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian 
 

 X 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 
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12.  Nacu Mihaela 
 

 X 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia 
  

X 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta - - X 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  12  voturi  pentru) , 6 abtinere) - consilieri locali:  Aghiorghiesei Costel, Bobârnat 

Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta). 

 

27. Proiect de hotărâre nr.198 din 20.04.2023 privind aprobarea dezmembrării imobilului-

teren cu nr.cadastral 80553 în 2 loturi distincte , teren apartinand domeniului privat al 

Municipiului Husi, situat pe strada Luceafarul – iniţiator primarului municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Da, domnule consilier Bobârnat, poftiti! 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:Aici, vreau sa atrag atentia celui care a intocmit proiectul 

de hotarare..... 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: 302 metri, nu? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu:Nu, este o dezmembrare care nu stim pentru ce se face, 

nu stim cine a solicitat,lucruri care ar fi trebuit sa apara cel putin in referatul de aprobare. Eu stiu 

ca stiti care este motivul, dar nu scrie nicaieri. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Va explic imediat despre ce este 

vorba, este un teren pe care l-a solicitat doamna consilier Rotariu, de vreo 5 ani de zile..... 

        Doamna consilier Rotariu Nicoleta: L-am solicitat de vreo 7 ani de zile. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:...de 7 ani de zile,probabil ca 

domnul Tartian este mai nou in Primarie, si nu stie ca trebuie sa puna si cererea la material.  
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         Domnul consilier Bobârnat Radu: Trebuia pusa cererea, trebuia pusa motivarea 

dezmembrarii, ca nu ne apucam sa faramitam terenurile ca asa vrem noi. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Cea care a solicitat este doamna 

consilier Rotariu Nicoleta,motivul este..... 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar nu exista nici cererea, nici motivarea, toate astea 

trebuie puse, ca sa stim si noi. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Cine a intocmit materialul? 

Domnul Mircea, o sa mai dureze pana la invata pe toate. Totodeauna, la proiectele de hotarare 

care sunt cu dezmembrari, concesionari, inchirieri, trebuie pusa si cererea, dar si motivarea. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Trebuie sa existe si cererea, si motivul dezmembrarii, 

concesionarii,  care este utilitatea, s.a.m.d. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Pentru viitor,sa se tina 

cont de cele precizate de domnul consilier Bobârnat, da? 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Dar nu numai la dezmembrare. 

          Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu :Trebuie sa existe 

justificare. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel :Exact, sa existe 

justificarea.Proiectul de hotarare este corect, dar trebuie sa existe justificarea. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 
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13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta - - X 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru), 1 abtinere) -consilier local Rotariu Nicoleta. 

 
Domnul consilier Bobârnat Radu:Cu cei 302 metri, cum ramane? 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Astazi am vazut si eu asta, la 

momentul cand au fost impartite, astuia trebuie sa-i trag gardul „0,5 m ”,  aliniamentul ...... 
             Domnul consilier Bobârnat Radu:Da, dar acolo este vorba de  302 metri, legea este ca 

„Patul lui Procust”, daca este 300, la 300 trebuie sa ne limitam. 
             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Am facut niste modificari de 

genul asta si haideti sa vedeti cum arata strada! Innebunesc, sa vedeti cum arata strada! Cand s-a 

masurat atunci a fost intr-un fel, astazi vin domnii de la cadastru cu „alte statii”, am aceleasi 

probleme si la proiectele pe care le avem facute, cand se faceau cu ruleta, acum se vine GPS-ul, 

inainte se faceau  dupa „turla bisericii” de la Schit, care a alunecat 7 metri, sa facem numai  

„zig-zag-uri” pe toate strazile? 
             Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel: Nu va grabiti, domnule 

primar? 
             Domnul consilier Bobârnat Radu: Eu nu vin toata ziua aici, chiar ma intereseaza ce se 

discuta in sedinta. 
             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Poate aveti acasa contract de 

vanzare-cumparare, cu documentatie cadastrala, care le-ati facut acum 20 de ani, nu inainte de 

Revolutie, nu inainte de Revolutie, facute cu schita cadastrala, si o sa vedeti ca atunci cand faceti 

o reactualizare, o sa vedeti ca iese 1-2 m in plus. Tot legea spune ca se pot inregistra „in minus” 

sau „in plus”. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Eu lucrez zi de zi cu cazuri de genul asta. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Tot legea spune. 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Asta in conditii in care au masurat „cu aparate”,uneori 

chiar cu aceleasi, nu cu compasul sau cu altele. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu stiu daca stiti , cate erori 

exista in documentatiile cadastrale. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:Cunosc lucrurile acestea, uneori trebuie sa le corectam 

prin Instanta, se fac expertize, masuratori. 
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            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Fac „documentatii” fara sa se 

uite, fara sa se uite, si nici macar nu ne cer o semnatura de la noi ca suntem de acord cu 

pozitionarea acelui drum, de exemplu. 

            Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Da, va rog, doamna 

consilier! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Multumesc, domnule presedinte! La acest 

proiect de hotarare, ce am sesizat din planul acesta de amplasament, delimitarea imobilului, desi 

acest teren a fost atribuit in baza Legii nr.15/2003, in 2009, acum 14 ani, nu este edificata nici o 

constructie pe teren. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: La care proiect de hotarare 

sunteti? 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Proiectul de hotarare nr.199. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel :Nu, noi am discutat si 

aprobat Proiectul de hotarare nr.198 din 20.04.2023. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu suntem la Proiectul de hotarare nr.199? 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel :Nu, Proiectul de hotarare 

nr.199 urmeaza sa fie discutat. Nu am ajuns cu discutiile la el! 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Ei, nu am ajuns?! 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel :Urmeaza! 

 
28. Proiect de hotărâre nr.199 din 20.04.2023  privind aprobarea dezmembrării imobilului-

teren cu nr.cadastral 80510 în 2 loturi distincte , teren apartinand domeniului privat al 

Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 3 – iniţiator primarului municipiului Huşi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare?  

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da, la acest proiect de hotarare, ce am sesizat 

din planul acesta de amplasament, delimitarea imobilului, desi acest teren a fost atribuit in baza 

Legii nr.15/2003, in 2009, acum 14 ani, nu este edificata nici o constructie pe teren. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Da, aici, doamna consilier are dreptate. D-na a spus ca 

nu exista nici o constructie pe acest teren. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da, este acel proiect de hotarare cu 

dezmembrarea imobilului - teren aparținând domeniului privat al municipiului Huși în suprafaţa 

de  2.146  mp, situat in Cartier Dric 3,  cu nr. cadastral  80510    în   2 (doua)  loturi  distincte :  

Lotul nr.1, in suprafata de   302 m.p.; Lotul nr.2, in suprafata de 1.844 m.p. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Astea sunt cele 2 loturi, da? Acest teren a fost 

atribuit tot in baza Legii nr.15/2003. Odata ca depaseste limita aceea de 300 mp, ce se discuta un 

pic mai devreme, dar pana in prezent nu apare edificata nici o constructie pe teren. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: De cand este dat? 



Page | 69  

 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Din 2009. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Au trecut 14 ani. 

           Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Poate “nu este hașurat” 

in schiță. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Domnule Ailenei, nu are 

autorizatie de constructie acolo? 

          Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Aici nu stiu exact daca are sau nu are. Daca este 

propus  pentru dezmembrare inseamna ca nu are. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Nu, eu cred ca i s-a dat, in 2009 nu 

se solicitau dezmembrari de terenuri, cand era domnul Beschieriu, si probabil,  vrea reavizare ca  

are expirata autorizatia de constructie. Eu asa cred, altfel nu va dadeau viza de legalitate colegii 

de la Oficiul Juridic. Din punctul meu de vedere este clar, in 2008, 2009,2010, autorizatiile de 

constructie se dadeau fara sa fie solicitate dezmembrarile, din 2011, parca, mai incoace, s-au 

cerut dezmembrari pe teren pentru ca sa ..... 

        Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef: Dezmembrarea poate dura si 1 an de zile. 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Presupun, ca cetateanul respectiv, 

puteti sa-mi aduceti actele, cetateanul a venit pentru „reautorizare”. In momentul in care expira 

autorizatia de construire, se face o reautorizare. Sunt convins ca asa este. 

        Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Ne-am lamurit? 

        Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu m-am lamurit. 

        Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Nu, dar putem trece la vot? 

Supun la vot proiectul de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 
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12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru), 1 abtinere) -consilier local Popa Catalina Eugenia. 

 
29. Proiect de hotărâre nr.200 din 20.04.2023 privind aprobarea concesionării directe a 

terenului in suprafata de 300 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat 

în proprietatea municipiului Huşi, situat in Cartier Dric 1, strada Ieremia Movila, nr.28 – 

iniţiator primarului municipiului Huşi. 

      Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător 

– avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 
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2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

      30.I.Proiect de hotarare nr.216 din 24.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sed.CL din 27.04.2023) privind  preluarea de la Asociatia comunitara “Totul pentru viata” a 

spatiului si a dependintelor in cota indiviza, situate in municipiul Husi, str.N.N.Cisman nr.26 – 

initiator primarul municipiului Husi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 
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▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare?  

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Daca va mai aduceti aminte, cei 

care ati fost in consiliu local, acest spatiu a fost dat pentru o perioada de 10 ani la Asociatia 

Comunitara „Totul pentru viata”, societatea este in faliment, se afla in dizolvare, noi am obtinut 

prin PNRR reabilitarea termica a acestei cladiri, am vrut sa-l luam inapoi, sa nu mai avem nici o 

problema, sa vedem ce destinatie ii vom da, nu stiu la ora actuala..... 
        Domnul consilier Bobârnat Radu: La ce v-ati gandit? 

        Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Deocamdata nu stim numarul 

copiilor care v-or fi la Cresa, am 2 probleme cu care ma confrunt la ora actuala, si vreau sa 

incerc sa le rezolv, si ieri am avut o discutie, este „Modernizarea” prin Banca Mondiala, a Scolii 

de pe  str.I.L.Caragiale, va trebui sa redeschidem Scoala nr.5 cu toate salile pentru invatamant, 

acolo desfasura activitatea o grupa de gradinita, care in decembrie se va muta un pic mai la deal, 

pana in decembrie va trebui sa-i asiguram spatiu.  Scoala de pe str.I.L.Caragiale va fi un santier 

si va dati seama ce implica asta, nu am obtinut aviz DSP nici  pentru a incepe constructia de la 

gradinita „de aici”, am 2 grupe  , pardon, am 3 grupe de gradinita pe care va trebui sa vedem 

unde le ducem. O varianta ar fi, dar nu stiu daca reusim sa finalizam prin PNRR, dar avem 

cladirea, nu stiu daca va mai aduceti aminte, de la pod de la Ralea, in care am spus ca, fosta 

Gradinita nr.9, unde este reabilitata, si sa incercam sa-i ducem acolo pe cei de pe I.L.Caragiale, 

eventual, mai este o „sala de grupa” la Gradinita de pe str.14 Iulie. Deoacamdata, noi am luat 

spatiul, sa vedem ce ne ofera luna august, asa este planificat si de domnul prim-ministru, ca in 

jurul datei de 20 august, sa finalizam si sa facem receptia finala a Cresei de pe strada 

M.Sadoveanu. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: Cand? 
          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: In luna august, sfarsitul lunii 

august. Asta este termenul dat constructorului si specificat chiar de domnul prim-ministru, care 

vine chiar dumealui la receptia finala. 
          Domnul consilier Bobârnat Radu: In ce stadiu de afla Cresa? 
          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Au fost oprite lucrarile doar  din 

cauza vremii, este turanta fundatia, nu stiu cat timp va lua, gradinita este „verde” , cu panouri 

fotovoltaice,dar din punct de vedere al realizarii constructiei.... 
           Domnul consilier Bobârnat Radu: Se face pana in luna august? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Daca se merge pe ritmul asta, 

daca merg pe ritmul asta.... 

            Domnul consilier Bobârnat Radu: Parca nu am sti cum este in Romania?! 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Au un grafic  de executie si sunt 

in el. Numai putin, au un grafic  de executie si sunt in el, dar acest grafic eu l-am vazut la CNI, 

atunci cand am fost la Bucuresti,la PNRR, sa discutam proiectul tehnic si niste modificari care au 

fost facute pentru adaptarea la teren. Dar se tin de graficul de executie.Mai mult de atat nu am ce 

sa va spun. 
            Domnul consilier Bobârnat Radu: Foarte bine, „sa de-a Domnul”! 
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           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

          Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 
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        31.II.Proiect de hotarare nr.217 din 24.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sed.CL din 27.04.2023)  privind modificarea  Hotararii Consiliului Local al municipiului Husi 

nr.306 din 25.08.2022, privind aprobarea  vanzarii apartamentului situate in municipiul Husi, 

strada Eroilor, nr.6, bl.12. sc.B, parter, ap.11, aflat in proprietatea municipiului Husi,catre 

doamna Ciobanu Constanta, actualul chirias– initiator primarul municipiului Husi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 
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14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

         32.III.Proiect de hotarare nr.218 din 26.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sed.CL din 27.04.2023)  privind aprobarea participarii Municipiului Husi in cadrul Programului 

privind casarea autovehiculelor uzate, derulat de Ministerul Mediului, Apelor si Padurilor prin 

Administratia Fondului pentru Mediu– initiator primarul municipiului Husi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel:Discutii daca sunt la acest proiect 

de hotarare?  

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Este vorba de „rabla locala”? 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel :Da, „rabla locala”? 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Si ne incadram in termen? 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Da, maine, este ultima zi de 

depunere. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Eu stiam ca pe 21. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Nu, pe 28. 

           D-na Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene: Nu , perioada este 

21-28.04.2023. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

            Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
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Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru). 

          33.IV.Proiect de hotarare nr.219 din 27.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sed.CL din 27.04.2023)  privind acordarea unui aviz de principiu pentru achizitionarea 

serviciilor de consultanta in vederea accesarii finantarii obiectivului de investitii 
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“Actualizare Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul “Soseaua de centura (VO) a 

municipiului Husi” – initiator primarul municipiului Husi. 

        Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului 

public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Domnul consilier Bobârnat Radu: Ne-a explicat domnul primar de ce are nevoie, dar as 

vrea sa intreb pe domnul primar  daca mai stie ceva in plus de proiect, față de ce ne-a spus 

noua?! S-a semnat Protocolul, stiu cal-ati semnat. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Protocolul prin care ni se asigura 

finantarea este o , am acolo o chestie pe care trebuie sa o clarific, de asta ma duc marti,  mie toate 

documentele mi-au venit pentru recalculare, eu mi-au spus  pentru intocmire, si de asta vreau sa 

merg sa clarific.  

           Domnul consilier Bobârnat Radu: Din cauza “acestei nuante”? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu, am alta problema pentru care 

vreau sa ma duc acolo, se tot vorbeste de acel „drum expres” care se face, din care Hușul, sunt 2 

variante,este varianta Stefan cel Mare, iese pe la Tatarani, Epureni,Arsura, mi s-au cerut niste 

lucruri pe care eu le-am explicat, ma duc sa vad si ce categorie ii dau, ii dau „drum expres” sau 

este „sosea de centura”?  Sunt multe lucruri care efectiv nici unul dintre noi nu avem pregatirea 

sa le ni le asumam. 

           Domnul consilier Bobârnat Radu:Da, asa este! In cazul lucrarilor de infrastructura foarte 

mare, trebuie oameni specializati. 

          Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu X - - 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian X  - - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  
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8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta X - - 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  18  voturi  pentru) . 

          34.V.Proiect de hotarare nr.220 din 27.04.2023(inscris suplimentar pe ordinea de zi a 

sed.CL din 27.04.2023)  privind modificarea organigramei si a statului de functii al personalului 

din cadrul Spitalului Municipal “Dimitrie Castroian” Husi– initiator primarul municipiului Husi. 

         Preşedintele de şedinţă, domnul   consilier Popa Cristinel  precizeaza   ca exista din partea 

comisiilor de specialitate  avizele pentru acest proiect de hotarare:                 

▪ Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează 

favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

▪ Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Discutiile la acest proiect de 

hotarare au fost la inceputul sedintei. 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel :Da, asa este! 

           Preşedintele de şedinţa, domnul  consilier local Popa Cristinel : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
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Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Bobârnat Radu - - X 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian 
 

 X 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X - - 

6.  Filip Cosmin Adrian* 
X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

7.  Focia Alexandru absent nemotivat  

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X - - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela - - X 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

 

- - 

17.  Rotariu Nicoleta - - X 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Hotărârea   a fost 

adoptată cu  12  voturi  pentru) , 6 abtinere) - consilieri locali:  Aghiorghiesei Costel, Bobârnat 

Radu, Cocuz Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia, Rotariu Nicoleta). 

 

        35.Diverse. 
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        Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Popa Cristinel : Va multumim! Daca nu mai 

sunt alte subiecte de discutat, declar  închise lucrările  ședinței  ordinare  a Consiliului 

Local  al  Municipiului Huşi  din data de  27 aprilie  2023 .  

              

 
 
                 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                    SECRETAR GENERAL ,   

                           Popa Cristinel                                                                       jr.Monica Dumitrașcu  

 

 

 

 

 
 

     Întocmit, 

     Consilier  

 Anișoara Oprea  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


